
Proces-verbal
Tncheiat Tn sedinta ordinara a Consiliului

General al Municipiului Bucure§ti din data
de 19 iulie 2021, ora 12:00

Convocarea sedintei ordinare a fost facuta de catre Primarul
General al Municipiului Bucure9ti, domnul Nicu9or DAN, prin dispozijia
Tnregistrata sub nr. 679/1 3.07.2021.

§edin+a a avut loc sediul autoritatii deliberative din municipiul
Bucure9ti, B-duI Regina Elisabeta nr. 47, sector 5, etaj 3, la care au
participat online 54 din cei 55 de consilieri generali.

§edinja s-a desfa9urat prin mijloace electronice, prin intermediul
platformei online de videoconferinta WebEx, in conformitate cu
prevederile H.C.G.M.B. nr. 94/23.03.2020.

La 9edinta au participat urmatorii: domnul Nicu§or DAN – Primarul
General al Municipiului Bucure9ti 9i doamna Georgiana Zamfir- Secretar
General al Municipiului Bucure§ti.

Au fost invita li sa participe directorii din cadrul aparatului de
specialitate al Primarului General al Municipiului Bucure9ti.

La 9edinta a fost absent: Badiu Andrei.

(

Doamna pre9edinte de sedin+a Cantea luliana Roxana
Buna ziua, doamnelor si domnilor, va anunt ca amanam sedinta cu

30 de minute pentru a finaliza redactarea amendamentelor necesare
pentru proiectele de astazi. va muljumesc.(

-pauza-

Buna ziua, doamnelor si domnilor. Bine ati venit la sedinta Consiliului
General de astazi, 19 iulie 2021. Declar sedinta deschisa si inainte de a
intra pe ordinea de zi, am sa dau cuvantul domnului Nicu§or Dan, Primar
General al Municipiului Bucure9ti.

Domnul Primar General Nicusor DAN
Buna ziua. Bine ati venit la

ordine de zi scurta, Tnsa cu
fundamentale. in primul rand avem

General. Avem o
trei chestiuni

a serviciului de

1



transport public catre Societatea de Transport Bucure9ti 9i celelalte
companii regionale, este un contract pe 10 ani, este un contract care
stabile9te mai multe modalititi de control din partea Asociatiei de
Dezvoltare Intercomunitara pentru Transport Public Bucure§ti llfov,
ADITPBI fata de STB, deci prin acest nou contract de delegare pe 10 ani,
cum am spus, o sa avem posibilitatea de control pe ce Tnseamna
salubritate Tn mijloacele de transport, pe ce Tnseamna norme de poluare,
pe ce inseamna serviciul de transport, ceea ce Tnseamna respectarea
orarului de transport, respectarea ie9irilor din depouri. Acest contract de
delegare, pe termen lung, a serviciului de transport, este o condijie de
accesare a Fondurilor Europene. Dupa cum 9tili am semnat Tn urma cu
cateva saptamani contractul pentru cele 100 de tramvaie, cu o valoare de
aproximativ 200 de milioane de euro, cea mai mare parte a banilor venind
de la Uniunea Europeana 9i avem celelalte contracte pe care trebuie sa le
concretizam Tn urma licitajiilor pentru autobuze electrice 9i troleibuze.

Al doilea subiect important, Tnceput in urma cu mai bine de 6 luni,
este alocarea de fonduri pentru ajutorarea sectorului cultural independent
afectat de criza sanitara. Am trecut prin mai multe etape procedurale
obligatorii pentru ca este o schema de ajutor de stat 9i trebuie sa treaca
pe la Comisia Europeana. Toate aceste etape au fost parcurse 9i acum
suntem Tn situa{ia de a aproba prin Consiliul General aceasta schema de
ajutor de stat in valoare totala de 3 milioane lei cu alocari maxime de 75
de mii de lei pentru fiecare operator. Estimam ca aproximativ 40 de
operatori culturali independenji din Bucure9ti vor putea accesa ace9ti bani
pentru a-9i acoperi cheltuielile cu chiria 9i cu functionarea minimala pe
lunile de pandemie.

gi in fine, al treilea subiect Ia feI de important, la feI este o conditie
pentru accesarea banilor europeni. votam astazi statutul noii Asociatii de
Dezvoltare Intercomunitara constituita de Primaria Generala cu cele sase
primarii de sector. in ceea ce prive9te gestiunea de9eurilor este o conditie
obligatorie pentru ca atat Primaria Generala cat 9i primariile de sector sa
poata accesa fonduri europene pentru colectarea selectiva, pentru stajii
de sortare, pentru stajii de compost, pentru statii de tratare mecano-
biologica 9i pentru tot ce Tnseamna etapa de procesare a de9eurilor.

(

(

Doamna pre9edinte de sedin R Cantea luliana Roxana
Dau cuvantul doamnei Georgiana9®©qcretar General.
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Doamna Secretar General Georqiana Zamfir
Mul+urnesc. Buna ziua, doamnelor 9i domnilor consilieri generali.

Pentru Tnceput o sa va supun la vot procesul verbal incheiat Tn 9edin}a
extraordinara convocata de Tndata a Consiliului General al
Municipiului Bucure9ti din data de 6 iulie 2021, ora 12.00. va rog sa
inijiag procedura de vot.

Avem o prezenla de 53 de consilieri generali, 55, s-au mai logat
coleg i

Cu 39 de voturi pentru, 1 vot impotriva, 12 abjineri, procesul
verbal a fost adoptat.

Vi supun la vot procesul verbal Tncheiat in 9edin ja
extraordinara convocati de Tndata a Consiliului General al
Municipiului Bucure9ti tot din data de 6 iulie 2021, ora 16.00. Vi rog
sa votati

Numai putin sa inijiem procedura de vot 9i pentru cel de-al doilea ... s-
a inijiat procedura de vot 9i pentru cel de-al doilea proces verbal. va rog
sa va exercitati votul. Multumesc

Cu 35 de voturi pentru, 7 impotriva, 9 abjineri, 9i acest proces
verbal a fost adoptat.

Dau cuvantul doamnei Roxana Cantea, pre9edinte de 9edinla. va
rog

(

Doamna pre9edinte de sedin+a Cantea luliana Roxana
Muljumesc. Vreau sa fac precizarea ca 9edinja se desfa9oara prin

mijloacele electronice, iar Tn momentul in care doriti sa luati cuvantul sa
va Tnscrieji pe chat 9i va voi da cuvantul Tn ordinea respectiva. De
asernenea, sa va porniti camerele Tn momentul Tn care doriti sa vorbiti, iar
in momentul Tn care nu puteti vota prin poll 9i votati verbal, sa va spuneti
numele, prenumele, iar apoi opjiunea de vot pentru a fi mai u9or Tn
redactarea procesului verbal. Daca exista suplimentari sau scoateri de pe
ordinea de zi?

Dau cuvantul domnului Marius Pavel

(

Domnul Consilier Pavel Marius Adrian
Buna ziua, doamna pre9edinte! Am 9i eu o rugaminte. Deblocati

microfoanele tuturor consilierilor general. Unu Ia mana. Doi la mana, va
rog frumos sa suplimentati /61 M/Xi cu sectiunea „Tntrebari,
interpelari”. va multumesc!
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Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana Roxana
Dau cuvantul doamnei Ancuta Comanici.

Doamna Consilier Comanici Ancuta Sorina
Buna ziua! Ma auziti? fmi cer scuze!

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana Roxana
Da. Buna ziua!

Doamna Consilier Comanici Ancuta Sorina
Buna ziua, doamna pre9edinte! Buna ziua, tuturor!
A9 vrea sa pun o Tntrebare primarului general, ca inijiator al acestei

9edinte. Am facut solicitarea vineri, pentru introducerea pe ordinea de zi a
9edintei de astazi, a proiectului privind majorarea alocajiilor de hrana la
cele 19 spitale. Domnule primar, am depus proiectul inca din luna aprilie.
Am avut numeroase discutii, inclusiv cu dumneavoastra, am facut
nenumarate solicitari pentru introducerea proiectului 9i pe alte 9edinte de
consiliu general, pe ordinea suplimentara chiar, am convocat 9i o 9edin@
extraordinara de Tndata pentru acest proiect. Nu in+eleg de ce nu doriji sa
majoram aceasta alocatie de hrana care, dupa cum bine 9tili, sau daca nu
9tili, ar fi trebuit sa luaji legatura cu medicii din cele 19 spitale sau cu
managerii, 9i sa vedeji ca Tntr-adevar este o situa jie foarte grava. Nu sunt
bani, nu mai ajung banii pentru aceasta hrana, pentru hrana oamenilor
bolnavi. va rugam 9i insistam inca o data, pentru a nu 9tiu cata oara, sa
introduceti pe ordinea de zi acest proiect. Haideti sa ajutam, atat cat
putem, oamenii care se afla Tn suferinta pe patul spitalului. Haide li sa
ajutam, sa nu trebuiasca ca managerii sa renun+e la alte lucruri Ia feI de
importante, pentru a-9i aloca bani din venituri proprii pentru hrana. va rog
frumos, domnule prirnar, spuneti-ne inca o data de ce nu dori li sa se
majoreze aceasta aloca jie de hrana? Mul+umesc!

r

(

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana Roxana
va rog, domnule primar.

Domnul Primar General Nicusor DAN
Buna ziua! Necesitatile sunt uria9e 9i pe multe directii. Tnsa va aduc

aminte ca am preluat aceasta institujie cu datorii curente de 3 miliarde de
lei. Asta este situatia. in momentul rectificarii bugetare care o sa fie, sper
eu, dupa o rectificare bugetara pozitiva la nivel najional, deci o sa avem 9i
not, daca se Tntampla asta, o rjeAcare bugetara pozitiva, o sa putem
vorbi de aceasta nevoie ca §i#rhLMe/bltRnevoi care sunt in Bucure§ti.
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Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana Roxana
Dau cuvantul domnului Badulescu.

Domnul Consilier Badulescu Aurelian
Buna ziua! in primul rand, am rugamintea la dumneavoastra sa fmi

deblocati microfonul, pentru ca nu Tnteleg de ce trebuie sa stau la
cheremul dumneavoastra 9i nu Tn+eleg de ce procedaji astfel. Daca, sigur,
sunteti Tntr-o situatie delicata cu totii, aveji tot felul de probleme, va e
teama de critica, dar nu mi se pare ca este, in primul rand, democratic 9i
face onoare unei generatii de politicieni care se dore9te a fi in acest
moment una noua, sa aiba astfel de atitudini. va rog frumos, daca pe restul
aveti boala, aveti bunul sim! ca macar liderii grupurilor politice sa aiba
acces la microfon, pentru ca nu suntem Tntr-o tara in care vorbim doar
atunci cand vreti dumneavoastra, doamna conducatoare de sedinta. As
vrea sa fil un pic participativa 9i sa fmi raspundeti de ce ave Ii aceasta
atitudine.

(

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana Roxana
Veti avea ocazia sa vorbiti de fiecare data cand veti cere cuvantul.

Domnul Consilier Badulescu Aurelian
Deci daca dumneavoastra continuati cu aceasta atitudine de a opri

microfoanele, va dau cuvantul meu de onoare ca nu Tncep sa fac altceva
decat sa protestez, cat Tmi este posibil, pentru ca a9a ceva nu este
acceptabil. Nu va da nimeni dreptul, uitaji-va in atribu+iile pe care Ie aveji,
sa faceti acest lucru. Tnteleg ca nu vreti 9edinte publice, pentru ca nu va
ocupati decat cu furtul banului public, cu ceea ce aveji dumneavoastra de
platit pe acolo 9i de dat la firmele dumneavoastra. Dar cel pujin aveji bunul
simt 9i demnitatea sa nu Tnchideti microfoanele. Atata va rog. Am solicitat
la proiectul 1, domnule Nicu9or Dan, in comisie, sa ni se puna la dispozi+ie
ni9te documente Tn ceea ce prive9te o chestiune tehnica care !ine de
studiul de oportunitate privind delegarea gestiunii, chestiune pe care
dumneata o promovezi aici ca pe o mare realizare. De fapt, am urmarit Tn
deschidere ceea ce spuneati dumneavoastra 9i, parafrazandu-va, spuneji
ca in felul acesta vom cre9te controlul pe curatenie, controlul pe orar 9i
a9a mai departe. Eu nu Tnteleg chestiunea asta, ma rog, oricurn
dumneavoastra vorbiti doar sa va auziti pe dumneavoastra. Rugamintea
mea este sa luati legatura cu angaja+ii din subordine 9i sa ii Tntrebaji daca,
a9a cum am solicitat Tn comisie, ne-au pus la dispozi jie documentele pe
care Ie am solicitat. §i anume, daca este Tndeplinit articolul 7 alineatul (2)
din Regulamentul 1370, chestiurPl @e®te obligatorie 9i ne ajuta sa
trecem mai departe, pentru a n/@&6W% ulterior vom avea probleme,
9i anume ca nu respectam qfqa-©#}TqgqiJQ+ de publicare oficiala Tn

(
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Jurnalul Oficial al Uniunii Europene, sa ne trezim ca muncim degeaba pe
aici. in rest, sa fiti sanatos, sa va apucaji de treaba 9i de lucruri serioase
9i microfonul lasati-I deschis, va multumesc frumos, ca sa putem interveni,
nu cand vreti dumneavoastra, nu suntem la §coala. va multumesc!

Domnul Pieptea Cornel
Multumesc! Sunt Cornel Pieptea, reprezentant al TPBI. Am trimis pe

mail aceste documente care au fOBt solicitate. TPBI a procedat Ia a se
realiza acest anunt prealabil pentru atribuire Tn Jurnalul Uniunii Europene,
conform articolului 7 dIn Regulamentul 1370. De asemenea, tin sa
precizez ca aceasta este o procedura de scurta durata, de o zi. Deci,
practic, daca astazi se aproba, poate fi reluata fara nicio problema. Este
doar o formalitate. noi am anuntat cu mai mult de un an de zile, asa cum
prevede Regulamentul 1370.

(

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana Roxana
Multumim! Mergem mai departe. Mai avem doua luari de cuvant.
Doamna Ancuja Comanici.

Doamna Consilier Comanici Ancuta Sorina
Voiam sa ii spun domnului primar, referitor la propunerea noastra de

includere a proiectului pe ordinea de zi. Domnule primar, v-am spus de
foarte multe ori. Tnaintea rectificarii, inaintea prinderii efective a acestor
sume pentru majorarea alocajiilor, noi trebuie sa adoptam un proiect de
hotarare prin care Consiliul General este de acord. Daca ati fi citit acest
proiect al nostru, ati fi vazut ca noi doar propunem majorarea, dupa care
direc+ia de specialitate, respectiv A.S.S.M.B.-ul, ar fi trebuit sa faca
calculul 9i Tn urma acestui calcul suma respectiva sa fie regasita Tn buget.
Daca ati fi vrut Tntr-adevar 9i ati dori sa majorati aceste alocajii de hrana,
aji fi putut introduce acest proiect ca un preambul al urmatoarei hotarari
privind rectificarea bugetului. Domnule primar, nu va intereseaza 9i nu
doriji sa majorati alocatiile. Uitaji-va inca o data pe proiect. Daca nu iI
aveti, I-am postat noi. Uitati-va pe ceea ce am postat noi. Noi doar
solicitam un acord, ca la urmatoarea §edinta sau urmatorul rectificat, cand
veti avea bani de ajuns Tn buget ca sa va gandiji 91 la pacienji 9i la oamenii
bolnavi, nu aveji decat sa ii prindeti direct in buget. Nu puteji sa prindeji
sume Tn buget, fara aprobarea de principiu a majorarii alocatiilor de hrana.
Multumesc!

(

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana
Domnul Valeriu §uhan. Trebuie sa
in regula. Daca mai sunt alte interventii?
Domnul Badulescu

Roxan.
Edeschideti microf/+



Domnul Consilier Badulescu Aurelian
Domnul §uhan nu a reu9it sa vorbeasca, pentru ca in continuare va

arnbijionaji, aveji o atitudine de comuni9ti, pune Ii pumnul Tn gura, pentru
ca aveji aceste sisteme la dispozitie, lucru care nu este Tn regula, Eu va
spun inca o data ca este urat ceea ce faceji. sa iei dreptul democratic al
unui consilier sa vorbeasca, doar ca va e frica sa spuna adevarul, este
foarte urat. Deci, domnule Nicu§or Dan, eu stiu ca dumneata esti Tnvatat
sa ai de-a face cu oameni care pun pumnul Tn guM, ca am vazut cum era
cand erai prieten cu cainele. Roag-o pe doamna de langa dumneata sa
permita consilierilor generali sa ia cuvantul. Domnul $uhan nu a putut sa
iau cuvantul. Decl ori intram Tntr-o normalitate si va asumati actul de
administrare asa cum trebuie, ori o sa o tinem asa, Tntr-o bascalie, ca
oricum dumneavoastra sunteji Tntr-o ba9calie Tmpreuna cu cine v-a adus
la primarie, pana cand o sa injelegeti ca nu asta este un comportament
normal

(

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana Roxana
va rog, Tnainte de a lua cuvantul data viitoare, sa recititi articolul 233

din Codul Administrativ
Pana atunci, daca mai sunt interventii?

Domnul Primar General Nicusor DAN
Da. Propun introducerea pe ordinea de zi a proiectului de

hotirare privind constitui rea Asociajiei de Dezvoltare
Intercomunitari pentru gestionarea integrata a de9eurilor municipale
in municipiul Bucure9ti.

( Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana Roxana
Supun la vot suplimentarea cu proiectul numarul 5 de pe

ordinea de zi.
Pi va rog sa votaji.
Domnul Cristian Doicin si domnul Marius Pavel
Domnul Radulescu si domnul Marius Pavel. Domnul Radulescu si

domnul Marius Pavel. A9teptam inca 10 minute pentru domnul Marius
Pavel daca dore9te sa... 10 secunde, am spus minute, daca dore9te sa T9i
exprime votul. Tnchidem procedura de vot.

Cu 33 de voturi pentru, 9 voturi Tmpotriva, 11 abjineri,
proiectul a fost introdus pe ordinea de zi la punctul 5.

Acum supun la vot s
intrebiri 9i interpeliri.

va rog sa votaji.

upll Wrdinii de zi cu0 /
punctul 6

a 7



Domnul Sorin Purcarea, domnul Petrariu, domnul Deaconescu,
doamna Stoica loana, doamna Comanici va rog sa va exercitati votul.
Domnul Gabriel Radulescu, doamna Stoica loana, domnul Lazar Neacsu,
mai sunt trei persoane care nu au votat doamna Ancuta Comanici,
doamna Stoica loana 9i domnul Lazar Neac9u, va rog sa votati.

Tnchidem votul
Cu 37 de voturi pentru, 0 Tmpotriva, 0 abjineri, proiectul a fost

introdus pe ordinea de zi la punctul 6.

Acum va supun la vot ordinea de zi in integralitatea sa.
va rog sa votati. Domnul catalin Militaru, doamna loana Stoica,

domnul Lazar Neac9u, domnul Deaconescu. Mai este o singura persoana,
doamna loana Stoica, mai a9teptam 10 secunde maxim.

Tnchidem procedura de vot
Cu 33 de voturi pentru, 1 vot Tmpotriva, 3 abjineri, ordinea de

zi a fost adoptati in integralitatea ei.
Mergem mai departe.

(

Primul proiect de pe ordinea de zi - Proiectul de hotarare privind
avizarea studiului de oportunitate privind delegarea gestiunii
serviciului public de transport local de calitori Tn regiunea Bucure9ti
llfov citre operatorii regionali.

Daca sunt intervenjii? Domnul Badulescu, va rog.

Domnul Consilier Badulescu Aurelian
Vreau doua lucruri sa va spun. Unul referitor la ceea ce ne-au trimis

colegii de la STB, nu are nicio legatura cu ce am cerut, sunt anunjuri
perimate, facute Tn numele altor companii, de exemplu pe acolo se
vorbe9te Tn anunturile respective de Compania de Transport 91 a9a mai
departe, de management, ni9te prostii oricum. Domnule Nicu9or Dan,
cand ai timp uita-te te rog frumos pe actele alea, ca te faci de ras cu
aparatul asta din dotare. §i 2 - doamna care conduci 9edinta ma trimite-ai
dumneata Ia 233 sa fmi arati ce ifi da dumitale voie legea sa faci daca sunt
eu cuminte. Hai sa Qi spun eu dumitale ce spune articolul 207 motiv pentru
care avand vedere ca Tncalcaji in mod flagrant atat dumneata Tn calitate
conducator, cat 9i distinsul domn de langa dumneata articolul 207 care
spune Tn felul urmator “protecjia de opinie Tn exercitarea mandatului
alesului local pentru solujionarea 9i gestionarea treburilor publice Tn
interesul colectivita+ii locale pe care o reprezinta este garantata”. va aduc
la cunostinta ca exercitarea
metode comuniste pe care le
motiv pentru care grupul

(
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dezonoranta 9i sa plecam acasa cu un gust amar, pentru ca a9a ceva nu
a mai existat Tn §edintele Consiliului General. sa Tti fie ru§ine, Nicu§or Dan.

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana Roxana
Ati cerut de patru sau de cinci ori pana acum cuvantul, vi I-am oferit

de fiecare data
Multumim pentru participarea pana acum la 9edinta, dau mai

departe cuvantul Domnului Bujduveanu Stelian.

Domnul Viceprimar Bujduveanu Stelian
Buna ziua, domnule Primar General, dragi consilieri generali, nu

injeleg grupul PSD de unde atata suparare, avand Tn vedere ca ei au fost
cei care au introdus acest mecanism cu blocarea microfoanelor Tn

mandatul anterior. Nu Tnteleg domnule Badulescu de unde atata suparare
9i cred ca mai degraba Tncercaji sa forIati o ie9ire din 9edin@ pentru ca
9titi ca nu va puteti abtine sau recuza de la a vota un contract de
asemenea importanta. Acuma e alegerea dumneavoastra, cetatenii va vor
judeca, dar nu puneji in carca Consiliului sau a Regulamentului, daca
dumneavoastra nu aveji curajul necesar de a sta 9i de a participa la
sedinta de Consiliu General.

(

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana Roxana
De asemenea, avem Tn sala reprezentanti STB, daca dore9te

cineva sa raspunda domnului consilier general.

Domnul Pieptea Cornel
Buna ziua, anuntul dat la care face referire domnul consilier

general este din ianuarie 2018, data la care regia Autonoma de Transport
Public inca nu fusese transformata Tn societate si de aceea Tn anuntul dat
este publicat Regia Autonoma de Transport Public/Compania Municipala
de Transport Public, la acel moment nefiind definitivata toata
documentatia pentru transformarea Tn societate.

Multumesc!

(

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana Roxana
Daca mai sunt si alte interventii?
va rog, domnule Primar General.

Domnul Primar General Nicusor DAN
in primul rand permiteti-mi....i

sedintei, sa multumesc
proiectelor pe care le avem azi pe
trei proiecte care privesc

;a spun asta, la Tnceputul
ltribuit la elaborarea
;eea ce prive9te cele
!rviciului de transport



public activitatea a fost coordonata de domnul viceprimar Bujduveanu, in
ceea ce prive9te Tntreaga procedura cu Comisia Europeana pentru
schema de ajutor de stat pentru operatorii culturali independenti Tntreaga
procedura a fost coordonata de colega noastra Liliana Fedorca, iar Tn ceea
ce prive9te statutul 9i toata procedura care vizeaza Tnfiintarea Asociatiei
de Dezvoltare Intercomunitara pentru De9euri procesul a fost coordonat
de colegii no9tri §tefania Simion 9i Alexandru Ciurea.

in ceea ce prive9te proiectul Ia care suntem acum, sunt trei
proiecte care vizeaza contractul de delegare, mai Tntai este un studiu de
oportunitate, apoi este o delegare de competenta catre ADITPBI 9i dupa
aceea este contractul de delegare Tn sine. Exista un aspect tehnic,
contractul de delegare este parte din studiu de oportunitate, adica studiu
de oportunitate prevede ca anexa 9i contractul care sa fie votat. De aceea
dumneavoastra aveti de la noi ni9te amendamente pe contract 9i ni9te
amendamente pe studiu de oportunitate. Aceste amendamente fiind foarte
voluminoase e suficient ca v-au fost transmise. Deci o sa avem patru
amendamente pe primul punct din care primul vizeaza exclusiv studiul de
oportunitate 9i celelalte trei vizeaza contractul care este ata9at studiului
de oportunitate, iar la punctul 3 cand o sa vorbim de contract o sa va
propun revotarea acestor trei amendamente Ia contract. Deci o sa avem
patru amendamente la Tnceput 9i trei amendamente la punctul 3, iar cele
patru amendamente pe care vi le propun sunt dupa cum urmeaza:

Punctul 1 - cele patru amendamente pe care vi le propun la punctul

Punctul 1 din amnedamentul numarul 1 care a fost transmis
1

consilierilor generali Tn 15 iulie 2021.
Punctul 2 din amendamentul trimis consilierilor generali Tn 15 iulie

Punctul 1 din amendamentul 2 care a fost transmis astazi, cel care
202 1

vizeaza actualizarea programului de transport, adica exact rutele pe care
operatorii de transport opereaza azi.

§i ultimul amendament al patrulea este punctul 2 din amendamentul
numarul 2 care va fost transmis astazi, este vorba de o corelare pentru
operatorul de transport STV SA, este o corelare Tntre contract gi anexa la
contract

Acestea sunt cele patru amendamente 9i cred ca ar trebui sa le
votam unul cate unul.

(

(

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana – Roxana
Supun la vot amendamentul numarul 1.
va rog sa votaji.
Domnul Socolovici, doamna



Doamna Luminita Serban daca ne auziti, mai aveti 10 secunde la
dispozitie ca sa votati.

Oprim votul.
Cu 31 voturi pentru, 0 Tmpotrivi, 0 abjineri, amendamentul a

fost adoptat.

Avem o luare de cuvantul a domnului Nicorel Nicorescu, va rog.

Domnul Consilier Nicorescu Nicorel
Buna ziua, nu am semnalul foarte bun, fmi cer scuze, nu o sa

pornesc camera video, dar cred ma recunoa9teti, cu siguranta sunt Nicorel
Niculescu. Pentru ca a fost Tn discutie mai devreme, au fost Tn discutie
cateva merite pentru contractele de delegare Ia transport public in
Bucure9ti, au fost mentionate cateva institutii inclusiv viceprimarul
Bujduveanu Stelian de la PNL , Ti muljumim pentru aportul avut, a9 vrea
doar sa mentionez 9i faptul ca grupul USR-PLUS a solicitat punerea Tn
dezbatere publica 9i Tn aceasta ultima perioada am Tncercat sa depunem
eforturi deosebite pentru a aduce noi completari 9i imbunataliri
semnificative la aceste contracte. Acest lucru am vrut sa-I mentionez.
Multumesc frumos, o zi buna!

(

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana – Roxana
Daca nu mai sunt luari de cuvant, mergem mai departe 9i va supun

la vot amendamentul numarul 2.
va rog sa va votati. Doamna Sanda Hristudor, Tnchidem procedura

de vot
Cu 32 voturi pentru, 0 Tmpotriva, 0 abjineri, amendamentul a

fost adoptat.
(

Merge mai departe la amendamentul numarul 3.
va rog sa deschidem procedura de vot, va rog sa votaji.
Doamna Luminita Serban. doamna Luminita Serban inca 10

secunde daca doriti sa va exercitati votul
'inchidem procedura de vot.
Cu 32 voturi pentru, 0 Tmpotriva, 0 abjineri, amendamentul a

fost adoptat.

Mergem mai departe la amendamentul numarul 4.
va rog sa deschidem procedura de vot, va rog sa votati domnul

Andrei Rigu, dornnul Razvan Mitu, domnul MA.og sa va exercitaji
votul, inca 10 secunde domnule Razvan MBaDM d)Ma votati.

Oprim procedura de vot. (r > /1;;B:/\\ a’////
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Cu 31 voturi pentru, 0 Tmpotriva, 1 abjinere, amendamentul a
fost adoptat.

Acum va supun la vot proiectul numarul 1 in integralitatea sa. va
rog sa votati. Domnul Hazarian.

Tnchidem procedura de vot.
Cu 34 voturi pentru, 0 voturi Tmpotriva, 1 abjinere, proiectul de

hotarare a fost adoptat.

Merge mai departe la punctul numarul 2 de pe ordinea de zi – Proiect
de hotirare privind acordarea de mandate speciale Asociajiei de
Dezvoltare Intercomunitari pentru Transport Public Bucure9ti - llfov,
pentru delegarea serviciului public de transport local de cilatori
catre operatorii regionali.

Daca sunt interventii? Nu avem interventii
Supun la vot proiectul numarul 2 de pe ordinea de zi.
va rog sa votaji doamna Gherghiceanu, domnul Vigheciu, domnul

Olteanu, domnul Puscas lonel si sa finalizati votul domnul Calentaru
Da, va rog sa deschideji microfonul domnului Olteanu.

(

Domnul Consilier Olteanu Cristian Marian
Buna ziua. La ce punct suntem, va rog?

Doamna Pre$edinte de 9edinta Cantea luliana Roxana
Punctul 2 de pe ordinea de zi.
Cum votati?

(

Domnul Consilier Olteanu Cristian Marian
Adica? Delegarea sau mandatele?

Doamna Pre$edinte de 9edinla Cantea luliana Roxana
Acordarea de mandate speciale. Acolo suntem. La punctul 2.

Acordarea de mandate speciale.

Domnul Consilier Olteanu Cristian Marian
Votez 'ablinere’ .

Doamna
in regula.

Presedinte de sedinl lna Roxana
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Domnul Stofor, doamna Gherghiceanu.
S-a terminat timpul.
Am Tnchis procedura de vot.
Cu 40 de voturi pentru, 0 voturi Tmpotriva, 6 abjineri, proiectul

de hotirare a fost adoptat.

Merge mai departe la punctul 3 de pe ordinea de zi - Proiect de
hotarare privind avizarea contractelor de delegare a gestiunii
Sewiciului Public de Transport, in arealul desewit de Asociajia de
Dezvoltare Intercomunitari pentru Transport Public Bucure9ti – llfov.

Avem luari de cuvant
va rog, domnule Petrariu.

(

Domnul Consilier Petrariu Vasile Luliu
inainte de a se supune la vot acest punct de pe ordinea de zi, care

este considerat unul foarte, foarte important 9i a fost prezentat ca un mare
succes Tnainte de a fi votat de catre colegii consilieri generali, ceea ce face
amendamente, a9 vrea sa fac cateva observa Iii 9i sa spun ca domnul
primar general a prezentat un contract de o asemenea importanla Tntr-un
mod cu totul 9i cu totul superficial. Aceste clauze contractuale sunt de o
importan la capitala atat pentru societate, dar mai ales pentru bucure9teni
pentru ca calitatea serviciului public in viitor va depinde de acest contract
de delegare. $i a9 vrea sa reamintesc faptul ca fundamentul care a fost
pus 9i Tn baza caruia s-a ajuns la aceasta discu jie de astazi este facuta
inca din 2017 cand s-a infiintat aceasta asociatie de dezvoltare
intercomunitara de transport public Bucure9ti-llfov, ca a fost continuata cu
reorganizarea Regiei Autonome de Transport Bucure9ti prin transformare
in societate comerciala, ca in 2018 a fost pentru prima data Tncredintare
directa a delegarii serviciului de transport local STB SA 9i noi acuma
practic discutam de prelungirea acelui contract, in 2018 a fost avizat primul
contract de delegare a9a cum spuneam, trebuie sa spun ca anul trecut
Consiliul General a avizat un contract de delegare care este de departe
mult mai bun decat ceea ce discutam noi astazi pentru ca, 9i lucrul asta
trebuie sa-1 Tnteleaga absolut toli cetajenii, prin acest contract in mod
premeditat practic s-a decis subfinanjarea transportului public local pentru
ca au fost alocati bani mult, mult mai putini decat necesar pentru ca
alocarea unei sume cu peste 300 dM@lVqlai putin decat necesar are
ca efecte si consecinte calitatea tMbol tutsi:Mlic local in Bucuresti llfov

pentru cetateni. Mai mult, s-a di#at# @@tat ca un succes faptul

(
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ca se deduce WA-ul pentru compensatia de transport public local. $i
acest demers, trebuie sa spunem, este declan§at inca din anul 2019, este
un lucru bun ca el a fost finalizat de-abia acuma, dar trebuie sa spun ca
banii care se presupune ca s-ar face economie prin neplatirea acestui TVA
ar fi trebuit sa fie alocaji Societalii de Transport Bucure9ti pentru
imbunatalirea calitatii serviciilor de transport public 9i ar fi exact suma care
lipse9te fala de bugetul pe anul 2020. Noi la S. T.B. S.A. am Tncheiat anul
cu 1 miliard 300, iar acum avem alocat 1 miliard pentru toti cet patru
operatori. Aceste dificultali, aceasta subfinanjare a transportului public
local ne creeaza noua dificultali in a men jine parcul de vehicule Tn
circula jie din cauza lipsei bazei materiale pentru ca poate nu se 9tie lucrul
asta, dar zilnic sunt zeci de defecte tehnice care de data aceasta nu mai
sunt trecute Tn contul primarului general, ca pana acum aproape un an de
zile toate defectele tehnice erau trecute Tn contul primarului general. §i l-
a9 Tntreba pe domnul primar general daca T9i asuma aceste probleme, a9a
cum spunea acum cateva luni de zile? Mai mult, am vazut ca s-a discutat
9i foarte bine lucrul asta 9i s-a punctat de catre anumi li colegi din Consiliu
General aceasta problema a menjinerii parcului de vehicule curat 9i
igienizat 9i vreau sa spun iara9i pentru ca nu am vazut nimic Tn acest
contract sa se stipuleze 9i sa se stabileasca acest lucru. La Societatea de
Transport Bucure9ti STB S.A. sunt in jur de 160 de spalatori vehicule. Cum
ar putea sa se menjina Tntr-o stare curata 9i igienizata peste 1300 de
vehicule cu 160 de oameni care la serviciu sunt in jur de 140 9i ceva pentru
ca mai sunt libere §i concediul de odihna. De asemenea, in continuare,
autoritatea contractanta 9i nu se spune nimic Tn aceasta varianta de
contract, ce se Tntampla cu situatiile cand autoritatea contractanta nu-9i
onoreaza obligajiile de plata 9i nu vireaza toli banii pentru activitatea pe
care noi o prestam, cei care lucram Tn Societatea de Transport Bucure9ti
S. T.B. S.A.? Pentru ca am vazut 9i sunt de acord, s-au Tnasprit
penalizarile, sancjiunile, dar nu se spune nimic 9i de aceasta situatie, ce
se Tntampla cu autoritatea contractanta daca nu plate9te la timp ceea ce
are de platit pentru activitatea pe care noi o prestam. De asemenea,
pentru ca chiar domnul primar general acum cateva minute vorbea despre
modificarea programului de transport, vreau sa va spun pe programul de
transport, a9a cum este Tn aceasta propunere de contract este redusa la
94 de milioane de km anual, fala de 107 milioane cat am avut Tn 2020 9i
111 milioane cat era prevazut Tn anul 2021. Din pacate, in contract am
vazut ca de abia Tn anul 10
km. Ce Tnseamna treaba a
vehicule la Societatea de

r-
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reducere inseamna un mare disconfort pentru cetateni, care sunt obligaji
sa a9tepte pentru ca intervalul de succedare s-a mint, s-a dublat Tn unele
situa+ii s-a triplat 9i a9teapta cate 20-25-30 de minute in stajie. De
asemenea, ca sa cre9tem calitatea transportului public local vorbim de
investitii si eu ma uit la documentul asociat numarul 4, care in materialele
prezentate Tn atenjia consilierilor generali este o foaie alba. Mi se pare
corect 9i normal ca autoritatea contractanta Tmpreuna cu UAT-urile care
fac parte din acesta Asociatie de Dezvoltare sa fi prezentat aceasta lista
cu investijii pentru ca 9tim foarte bine, am avut, nu de curand am avut ni9te
evenimente deosebite legate de calea de rulare, nu mai e cazul sa le reiau
eu. Un lucru foarte foarte important: in acest contract sunt trecute ni9te
date statistice cu privire la uzura parcului de vehicule pentru ca noi
discutam de un operator care este cel mai mare din !ara 9i printre primele
patru din Europa 9i suntern comparaji cu operatori care au 5-6 vehicule.
Deci vreau sa punctez faptul ca uzura la tramvaie este de peste 19 ani, la
troleibuze de peste 17 ani, iar la autobuze de peste 9 ani, asta in condijiile
in care am avut acest mare noroc ca incepand din 2018 sa avem Tn

exploatare 400 de autobuze Otocar 9i 130 autobuze hibrid. Sunt singurele
pe care le avem Tncepand cu 2005 Tncoace. De asemenea, vorbim despre
aer condi+ionat, un lucru firesc 9i normal Tntr-o jara civilizata 9i Tntr-o
capitala pe standard european. Cetatenii au dreptate 100%, dar de ce nu
se discuta 9i nu se spune ca in momentul de faR, la S. T.B. S.A., datorita
subfinanlarii, circula cu aer condijionat Tn Ioc de 617 vehicule dintr-un parc
de 967 cate sunt in circulatie, ma refer la autobuze, asta Tnseamna ca 64%
sunt fara aer condi+ionat. La asta adaugam tramvaiele 9i troleibuzele. §i o
sa constatam ca ne ducem spre 75-80% vehicule care nu au aer
conditionat deloc sau nu functioneaza. lar acolo unde nu funcjioneaza, nu
funcjioneaza din cauza salariajiilor care nu-9i fac treaba. Nu funcjioneaza
pentru ca nu exista freon, nu exista piese de schimb, pentru ca nu exista
bani. Deci lucrurile astea zic ca ar trebui discutate Tn mod deschis pentru
a lua cuno9tin+a 9i cetajenii despre ce este vorba pentru ca s-a creat o
imagine negativa acestei societali care face eforturi disperate sa men jina
in circula jie un parc de peste 1300 de vehicule 9i aici vreau sa spun ca
anul trecut am avut 1575 de vehicule Tn strada, parc circulant, acum avem
in jur de 1300 de vehicule. §i lucrul asta se vede pentru ca cetateanul
a9teapta mult mai mult Tn sta jie. De asemenea, se vorbe9te foarte mult 9i
cu asta eu o sa Tnchei, despre aceasta aceasta politica tarifara. Da, este
adevarat ca acest tarif nu a fost nM &$oarte mult timp, dar cetatenii
trebuie sa injeleaga ca de fapt Mgr@Muf;idpiului Bucure9ti ce a facut?
A transferat o parte din respo#gkWt$fgR/UW©fortul pe care trebuia sa-I

(

(
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faca Tn sarcina cetateanului, adica cetajeanul va plati mai mult pentru ca
banii a9tia eu nu Ti vad pe nicaieri, bani pe care noi sa-i putem folosi sa
spunem la investitii, ma refer la S. T.B. S. A. sau la calitatea prestajiei
noastre. Nu. Sunt ni9te lucruri teoretice cel pujin in momentul de faji, da
care este indreptat spre ceta+ean. §i atunci Tn condijiile Tn care cetateanul
vine 9i spune pe buna dreptate: mijloacele de transport nu sunt la
standarde europene Tn ce prive9te curatenia, aer conditionat, Tntrejinere,
reparajie, estetic, vii 9i Ti dublezi sau Ti triplezi tariful ca sa ce? Pentru ca
nu, din toate discujiile noastre nu a reie9it vreo concluzie pertinenta care
sa fie viabila 9i faptul ca incidentul de astazi este un lucru nepermis 9i nu
este Tn regula ca se Tntampla a9a pentru ca eu am crezut ca politica
Tnseamna altceva, dar vad ca ma Tn9el pentru ca cei care sunt in momentul
de fala la putere 9i care cred ca vor fi ve9nic la putere, arogan+a de care
dau dovada, nerespectarea legilor, nu Ie fac cinste Tn primul rand 9i nu e
bine pentru cetatean.

va multumesc foarte mult. O zi buna Tn continuare.

(

Doamna Pre$edinte de 9edin+a Cantea luliana Roxana
Domnule primar general.

Domnul Primar General Nicu9or DAN
Foarte scurt. Deci, domnule Petrariu, dumneavoastra, dupa 12 ani

de guvernare PSD, de primar PSD la Primaria Capitalei, veniji 9i spuneti
ca toate mijloacele de transport aveau aer condi+ionat 9i eu am demontat
la vreo 700. Asta injeleg din ce mi-aji spus. Asta e primul lucru. $i in al
doilea rand, ca sa stabilim un lucru foarte cert, asa cum dumneavoastra,
cetatenii v-au evaluat pentru calitatea transportului public pe care I-ati
oferit Tn mandatele anterioare 98 in special la alegerile din 2020, a9a
cetatenii ne vor evalua pe noi la alegerile din 2024.

(

Doamna Pre$edinte de $edinfa Cantea luliana Roxana
Doamna Gherghiceanu, aveji cuvantul.

Doamna Consilier Gherghiceanu Florentina
Buna ziua
Cerusem cuvantul pentru

numarul 2 pentru ca nu am putul
Drol

+

hot arare
®nneavoastra

de la punctul
fmi daji

dZ&B/
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cuvantul la proiectul cu numarul 3. Pute li sa lua li act de votul meu la
proiectul de hotarare numarul 2?

Doamna Pre9edinte de 9edinta Cantea luliana Roxana
S-a Tnchis procedura de vot.

Doamna Consilier Gherqhiceanu Florentina
Pai s-a Tnchis, dar rugaminte, daca tot microfoanele nu ni le

deblocaji, va rog din suflet, fiji 9i atenta Ia chat, daca 9edinja e pe
sistemele webex, online ca nu putem sa stam sa a9teptam.

( Doamna Pre$edinte de 9edinla Cantea luliana Roxana
Am Tn+eles, sa verificam ora la care s a finalizat procedura de vot 9i

ora la care aji scris pe chat.

Doamna Consilier Gherqhiceanu Florentina
va rog. va muljumesc.

Doamna Pre9edinte de $edin@ Cantea luliana Roxana
Pi data viitoare o sa fim mai atenji 9i dumneavoastra un pic mai

previzibila. Trecem mai departe, dau cuvantul domnului Gabriel Rau.

Domnul Consilier Rau Gabriel
Buna ziua! Eu doresc sa multumesc administratiei si Comisiei TPBI

pentru dezbaterile care au ajutat la Tmbunatatirea variantelor initiale ale
contractelor de delegare 9i pentru disponibilitatea permanenta de a lucra
Tmpreuna cu acest scop. Modificarile discutate Tn ultimele luni 9i preluate
in viitoarele contracte de delegare vor aduce beneficii certe bucure9tenilor
care utilizeaza transportul public. Noi am facut cativa pa9i, Tnsa pentru a
schimba preferintele bucure9tenilor Tn ceea ce prive9te mijloacele de
deplasare alese ce Ti determina sa aleaga sistemul public de transport in
Ioc autoturismului personal e nevoie de o adevarata calatorie pe care tot
Tmpreuna noi trebuie sa o parcurgem 9i care trebuie sa contina locuri de
parcare pentru eliberarea trotuarelor 9i a benzilor de circulatie,
transformarea spajiului ca9tigat Tn ber tru STB sau pista de
bicicleta, semaforizare inteligenta cgfeFgeaocWrioritate vehiculelor
publice de transport in intersec+ii. @n HcM%\%\npreuna vom face

(
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pentru bucure9teni mai mulji pa9i Tn aceasta directie Pi ca vom transforma
Bucure9tiul Tntr-un ora9 mai sanatos pentru locuitorii sai. va multumesc
frumos.

Doamna pre9edinte de sedin+a Cantea luliana Roxana
Mai avem inca 3 colegii Tnscri9i, Tn ordinea Tn care sunt pe chat,

domnul Stelian Bujduveanu.

Domnul Viceprimar Buiduveanu Stelian
Buna ziua. va muljumesc mult, doamna pre9edinte. in primul rand

vreau sa felicit colegii care au contribuit la finalizarea acestui proiect,
acestui contract de delegare 9i sa Ti dau cateva replici domnului Petrariu,
scurt 9i nu tenden+ios. in primul rand acest contract, domnul Petrariu, a
fost aprobat de Consiliul General Tntr-o alta forma, anterior, in urma cu doi
ani de zile §i daca va amintiti, si atunci, a trecut Tn unanimitate. Toate
grupurile din consiliu au susjinut ca este nevoie ca regia de transport
public sa se transforme Tn societate comerciala 9i Tn acela9i timp sa existe
aceasta colaborare prin delegare prin ADI tocmai pentru a aduce acest
serviciu Ia un nivel cat mai Tnalt. Daca vorbiji de lipsa de implicare pe care
a avut-o vechea administratie, un contract de delegare, vreau sa va atrag
atenjia ca in momentul Tn care am venit aici la primarie compensatia care
era datorata de catre Primaria Municipiul Bucure9ti era purtatoare de TVA.
Si uitandu-ma in urma nu am vazut niciun demers serios facut de vechia
administra+ie pentru a reduce 9i pentru a se alinia cu restul municipiilor din
Romania care nu mai platesc TVA la compensatie. Deci noi eram Tn urma
cu trei ani de zile. De aceea cred ca acest contract pe langa toate
beneficiile pe care Ie va aduce transportului public, va aduce 9i o economie
la bugetul Primariei Municipiului Bucure9ti, o economie care este evaluata
la peste 150 milioane lei anual, bani care exact cum ati spus 9i
dumneavoastra, se vor Tntoarce Tnapoi Tn infrastructura de transport
public. Nu se vor Tntoarce ca o cre9tere a compensatiei de dragul de a
subven+iona alte sinecuri. Scopul nostru este sa facem un transport public
sustenabil Tn municipiul Bucure9ti. Pentru ca 9tili foarte bine ca nu putem
plati pe terrnie 9i pe transporturi aproximativ 3 miliarde de lei anual pentru
ca nu duce bugetul. §i atunci ce facem? imbunatatim
scadem cheltuielile pe care Ie are
9i care nu sunt eligibile pentru
veti vedea ca vom avea un tra

(

(
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european. Vreau sa va muljumesc mult tuturor care aji participat la
dezbaterile publice, 9i nu domnule Petrariu sa 9titi ca dumneavoastra nu
reprezenta li interesele doar a unor bucure9teni, ci reprezentaji interesele
a tuturor bucure9tilor pentru ca aji fost ales pe lista unui partid politic de
catre bucuresteni. Multumesc mult.

Doamna presedinte de 9edin@ Cantea luliana Roxana
Dau cuvantul domnului Aurelian Badulescu. Pana se Tntoarce

domnul Badulescu, dau cuvantul doamnei Ancuta Comanici.

Doamna consilier Comanici Ancuta Sorina
Am si eu o Tntrebare, domnul Primar General a facut o

afirmatie pu{in mai devreme, dar va rog doamna pre9edinte sa nu-mi
Tnchideti microfonul imediat dupa prima Tntrebare ca probabil mai urmeaza
9i a doua. Domnule primar, numi Ii-ne 9i noua ultimii 3 primari generali ai
PSD-ului. Ultimii 3. Doamna primar Gabriela Firea 9i Tnaintea dumneaei
inca 2, ca tot ati spus ca de 12 ani primaria a fost condusa de Administrajie
PSD. Spuneti-ne ca poate noi am uitat. Care au fost primarii PSD care au
condus primaria Tn afara de doamna Gabriela Firea?

(

Domnul Primar General Nicusor DAN
Domnul Oprescu, Tmi cer scuze, era ONG-ist sau ce era?

Doamna consilier Comanici Ancuta Sorina
Domnul Nicusor Dan, chiar asa. Cum a candidat domnul Sorin

Oprescu? Dar, hai sa zicem domnul Sorin Oprescu, dar Tntre domnul
Sorin Oprescu 9i doamna Firea cine au fost ceilalti 2 primari? §i Tnainte de
domnul Sorin Oprescu cine au fost primari? ii 9titi? Eraji pe aici prin
Bucure9ti? §titi cine a preluat primaria dupa domnul Sorin Oprescu,
domnule Primar General?

(

Doamna presedinte de 9edin+a Cantea luliana Roxana
Mergem mai departe. Domnul Badulescu.

Doamna consilier Comanici Ancuta Sorina
Ce rusine.

Domnul consilier Badulescu Aurl
Da. Ma auziti?



Doamna pre9edinte de 9edin+a Cantea luliana Roxana
Da. va auzim.

Domnul consilier Badulescu Aurelian
fmi cer scuze. qi data trecuta am Tncercat dar, ma rog. Domnule

Nicu9or Dan pentru ca Primar General nu o sa-{i spun niciodata pentru ca
9tiu ce hram porji. Am auzit scurta replica pe care dumneata i-ai dat-o unui
om care s-a dedicat transportului Tn comun atunci cand nu erai prin
Bucure9ti 9i adunarea aceea de cuvinte pe care Stelica a Tncercat sa o
prezinte ca pe un elogiu adus la modul Tn care noua oranduire de la
primarie a descoperit apa calda. sa va spun eu cum sta treaba. in toata
aceasta perioada toate partidele politice, inclusiv partidul care te-a adus
pe tine draga Nicu9or la putere, Ludovic Orban care maine, poimaine o sa
fie schimbat de CT lu, dar asta e viaja, au facut sa T9i puna toate politicile
si toate chestiile care tineau de ceea ce au ei nevoie de fiecare data
Vorbiji de interesul public. Interesul public este sa !ii a9a cum am Tncercat
cu totii sa facem, o companie care sa aduca plus angajatilor 9i cetajenilor.
Faptul ca dumneavoastra folosiji tot felul de chestiuni de noutate 9i le
aduceti Tn discursul public sub alta forma, nu sunt decat acelea9i lucruri
cu acela9i fond, dar cu alta forma. Asta Tncerca domnul Petrariu sa spuna.
lar ceea ce sustineti dumneavoastra cum ca va fi un beneficiu, ca vom
investii Tn ceea ce urmeaza, haideti sa ajungem la acel moment sa evitam
ceea ce este acum de eviden+a 9i anume: oameni care a9teapta Tn stajii,
faptul ca nu ati mai alocat bani pentru achizitia de piese 9i dupa aceea
vom vedea. Grupul PSD, avand Tn vedere ca este nevoie sa se voteze
acest punct de pe ordinea de zi pentru a asigura funcjiunile de care STB-
ul are nevoie, o vom face, dar inca o data Tncercati sa nu mai prezentaji
a9a pompos anumite chestiuni care inca o data, repet, au acela9i fond
numai ca sunt prezentate intro alta forma. De ce faceti lucrul acesta?
Pentru ca ave Ii banii pe care ii furati 9i plati li prin media ca sa fiji vizibili.
Este adevarat ca acest lucru va da posibilitatea. Vom Tncepe 9i noi din
septembrie sa ne mi9cam mai bine. Acum fiind vara 9i toata lumea bea un
sprit pe litoral, dar lumea trebuie sa injeleaga ca nu ati inventat
dumneavoastra apa calda. inca nu pute li sa aduce{i apa calda Tn
Bucure9ti. inca sunt probleme cu !antarii, inca nu va tundeti 9i a9a mai
departe

(

(



Domnul Consilier Melciu Florin
Buna ziua, doamna pre9edinte 9i multumesc frumos. Vreau sa

muljumesc celor de la TPBI, domnului Pieptea 9i domnului Ghitulescu,
celor de la STB 9i colegilor din Comisia de transport care ne-au dat o mana
foarte mare de ajutor, inclusiv domnului Petrariu care a venit pana la urma,
acest contract nu este cel mai bun, dar este un contract care deblocheaza
aceasta situajie 9i vreau sa Ie muljumesc tuturor colegilor 9i celor care au
fost implicaji 9i bineTnjeles 9i lui Stelica. Muljumesc frumos.

Doamna pre9edinte de 9edin@ Cantea luliana Roxana
Dau cuvantul domnului Stelian Bujduveanu.

(

Domnul Viceprimar Bu,jduveanu Stelian
Muljumesc frumos. Dar domnul pre9edinte la Comisia transporturi a

rezumat foarte corect echipa care a contribuit la acest contract impreuna
cu societatea civila si cu membrii din Consiliul General. Voiam sa-i
reamintesc lui Badulescu sau domnului Badulescu, foarte scurt, ca vad
ca nu uita sa ma aminteasca de fiecare data. Da, primaria Tn vremea lui
Firea platea TVA la transportul public 9i nu au facut niciun demers pentru
acest lucru. Deci sa nu vorbim despre lucruri care le inventam sau ne
prefacem ca le inventam. Sunt lucruri concrete care vor aduce un plus
valoare pentru cetajeni. va mul+umesc.

(

Doamna pre9edinte de sedin la Cantea luliana Roxana
va rog, domnule Badulescu.

Domnul consilier Badulescu Aure tian
Nu tin neaparat sa fac un dialog cu tanarul Stelica, care de vreo trei,

patru ani9ori umbla prin Bucure9ti. Ca sa 9tie 9i cetatenii. Dansul este de
la Constanja, ca tot iI doare inima 9i vrea sa vorbeasca foarte mult despre
Bucure9ti, cat despre acel TVA despre care faceti dumneavoastra vorbire,
vre li sa va pun o intrebare stimate tinere domn sa te fac de ras acum Tn
fala la toata lumea? Pot sa Ii pun aceasta Tntrebare? Poti sa-mi arati 9i
mie formula economica prin care ace9ti bani se Tntorc in ceea ce spui
dumneata? Doar prin simplul fapt ca OII s,e aloca nu Tnseamna ca este o
chestiune care aduce plus. Spur#m e©Xumos formula economica,
dar nu acum ca sa nu monopoli@;qq9&NfC\una-ma dupa aceea. Hai
sa trecem la vot ca e prea ITyOR 6ejQ@4#s@i\\9i mai avem treaba cu
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to+ii, mai ales domnul primar, se duce acolo, mai scrie ni9te bonulete din
alea 9i le transmite pe direc+ii.

Doamna pre9edinte de 9edin@ Cantea luliana Roxana
va rog, domnule Bujduveanu.

Domnul Viceprimar Bujduveanu Stelian
Domnule Badulescu, apreciez ca vezi vota acest punct pe ordinea

de zi 9i va felicit Tn acela9i timp. Formula e foarte sImpli o sa vedeti cum
o sa vina din bugetul Primariei Municipiului Bucure9ti aceste investitii. va
mul+umesc. Succes colegilor.

(

Doamna pre9edinte de 9edin@ Cantea luliana Roxana
Dau cuvantul domnului Primar General.

Domnul Primar General Nicusor DAN
Dupa cum am spus la punctul 1, avem cele 3 amendamente pe care

le-am votat deja ca amendamente Ia contract. La punctul 1 contractul fiind
anexa la studiu de oportunitate, acum trebuie sa le votam din nou ca
amendamente la contractul pe care o sa-I votam la punctul 3. E vorba de
punctul 1 din amendamentul 1 trimis consilierilor generali Tn 15
iulie, punctul 1 din amendamentul 2 trimis azi consilierilor generali, cel
care se refera la programul de transport actualizat 9i punctul 2 din
amendamentul numarul 2 trimis consilierilor generali astazi, cel care se
refera la numarul de kilometri ai STV SA.

(

Doarnna presedinte de 9edin}a Cantea luliana Roxana
Supun la vot primul amendament la punctul 3 de pe ordinea de

zi. va rog sa votati. Domnul Nicorel Nicorescu, doamna Daniela
Raiciu, domnul Valeriu Suhan, doamna Ancuta Comanici

Doamna Raiciu, va rog sa votati.
§i domnul Doicin sa duceti pana Ia final procedura de vot.
Da, va rog sa ii daji cuvantul doamnei Raiciu sa voteze verbal.

Doamna Consilier Raiciu Anca Daniela
Buna ziua! Nu fmi apare sondajul, asta voiam sa v©pI
Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana
va rog sa vota+i verbal.

22



Doamna Consilier Raiciu Anca Daniela
Eu ma abtin la acest amendament
Dar am rugamintea, inca o data, cum au cerut 9i colegii mei, nu ne

mai blocaji microfoanele. Este foarte greu sa comunicam Tn acest feI. va
rog din suflet. §i, ?ncerca li ca atunci cand se supune la vot, sa avem 9i noi,
a9a cum trebuie, posibilitatea de a vota Tn online, daca tot vrem sa fim in
online. Multumesc mult!

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana Roxana
Tnchidem procedura de vot.
Cu 44 de voturi pentru, 0 impotrivi, 6 abjineri, amendamentul a

fost adoptat.

(

Mergem mai departe 9i va supun vot amendamentul 2 la proiectul
nurnarul 3 de pe ordinea de zi.

va rog sa votati.
Domnul George Nicolaie, domnul Cristian Olteanu, doamna Monica

Davidescu
Domnul Andrei Rigu, trebuie sa finalizati procedura de vot.
Domnul Olteanu si doamna Davidescu
Ultimele 10 secunde
Da, va rog sa Ti deschideti microfonul domnului Olteanu pentru a-9i

exercita votul.

Domnul Consilier Olteanu Cristian Marian
„Pent:ru“

(

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana Roxana
Domnul Olteanu „pentru”, am consemnat.

va rog sa Tnchidem procedura de vot.
Cu 43 de voturi pentru, 0 Tmpotriva, 7 abjineri, amendamentul a

fost adoptat.

Mergem mai departe, la amendamentul numarul 3.
va rog sa deschidem procedura de vot.
va rog sa votati.
Domnul Dan Milea, domnul Florin Ml

Mardarovici, domnul Petrariu Vasile
Doamna Mardarovici si domnul Melciu
va rog sa ii daji cuvantul domnului Melciu

Diana
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Domnul Consilier Melciu Florin
Nu Tmi apare sondajul, doamna pre9edinte. Sunt „pentru”.

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana Roxana
Am consemnat
§i doamna Mardarovici?
'Fnchidem procedura de vot.
Cu 42 de voturi pentru, 0 impotriva, 7 abjineri, amendamentul a

fost adoptat.

Acum va supun la vot proiectul Tn integralitatea sa.
vot, va rog, pentru proiectul numarul 3 in integralitatea sa.
Domnul Andrei Rigu, domnul Florin Melciu 9i domnul Rare9 Hopinca.
va rog, domnul Rigu 9i domnul Melciu.
Domnului Melciu nu Ti apare sondajul, va rog sa ii daji cuvantul.

(

Domnul Consilier Melciu Florin
Sunt „pentru“, doamna pre9edinte. Muljumesc!

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana Roxana
Multumesc!
Tnchidem procedura de vot.
Cu 50 de voturi pentru, 0 impotriva, 0 abjineri, proiectul de

hotarare a fost adoptat.

Mergem mai departe, la punctul 4 de pe ordinea de zi- Proiect de
hotarare privind aprobarea programului „Susjinem Sectorul Cultural
Independent in Bucure9ti“

Daca nu sunt interventii?
Daca nu sunt interven Iii, supun la vot proiectul 4 de pe ordinea de

Vi rog sa votati.
Domnul Florin Melciu, doamna loana Stoica, domnul Cristian

ZI

Olteanu, doamna Comanici, doamna Davidescu
va rog, domnule Melciu, cum votati?

I

Domnul Consilier Melciu Florin
„Pentru”, doamna pre9edinte.

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana
Multumim!
Domnul Olteanu, doamna Comanici, doamna
§i va rog sa finaliza+i procedura de vot, domnul
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A9teptam inca 10 secunde pentru a-9i exercita votul domnul Olteanu
si doamna Davidescu

Daca nu va apare sondajul, scrieti Tn chat §i va deblocam microfonul
pentru a vota.

Domnul Olteanu?
Tnchidem procedura de vot.
Cu 32 de voturi pentru, 1 vot fmpotrivi, 13 abjineri, proiectul de

hotarare a fost adoptat.

Merge mai departe la punctul 5 de pe ordinea de zi- Proiect de
hotarare privind constituirea Asociatiei de Dezvoltare
Intercomunitari pentru gestionarea integrata a de9eurilor municipale
in municipiul Bucure9ti.

va rog, daca sunt interventii.
Domnule primar general?

(

Domnul Primar General Nicusor DAN
Buna ziua! Vreau sa va propun 4 amendamente.
Pentru ca v-au fost transmise pe e-mail destul de tarziu, permiteti-

mi sa vi le citesc.

Articolul 4 alin. (2) se modifica dupa cum urmeaza:
Asociatii declara ca interesul comun ce sta la baza constituirii

Asociajiei este interesul general al locuitorilor de pe raza
unitalii/subdiviziunilor administrati v-teritoriale membre pent ru
Tmbunatatirea calitatii activitatilor serviciului de salubrizare, in conditiile
unor tarife/taxe care sa respecte limitele de suportabilitate ale populatiei,
cu respectarea principiului „poluatorul plate9te” 9i „plate9te pentru cat
arunci”, Tndeplinirea !intelor de reciclare 9i de tratare a de9eurilor,
respectarea standardelor europene privind protec jia mediului, precum 9i
cre9terea capacitalii de atragere a fondurilor pentru finantarea investitiilor
necesare Tn infrastructura tehnico-edilitara aferenta serviciului.

(

Al doilea:
Dupa articolul 5 se introduce un nou articol, articolul 51, cu urmatorul

continut
in exercitarea atributiilor prevazute de prezentul statut, precum 9i in

realizarea activitalilor necesare atingerii scopului 9i obiectivelor sale,
asociajia garanteaza ca nu afecteaza drepturile conferite prin lege
asociatilor
monitoriza
asociat. in



statut contrare Tntelesului acestui articol, Tnjelesul 9i prevederile
prezentului articol vor prevala.

Al treilea:
Articolul 22 alin. (4) se modifica dupa cum urmeaza:
Componenta primului consiliu director este urmatoarea:

Primarul General al Municipiului Bucure9ti;
Primarul Sectorului 1 al Municipiului Bucure9ti;
Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucure9ti;

- Primarul Sectorului 3 al Municipiului Bucure9ti;
Primarul Sectorului 4 al Municipiului Bucure9ti;
Primarul Sectorului 5 al Municipiului Bucure9ti;
Primarul Sectorului 6 al Municipiului Bucure9ti.

r
Al patrulea:
Articolul. 25 alin. (6) se modifica dupa cum urmeaza:
Componenta nominala a primei comisii de cenzori este urmatoarea:

Gabriela Elena Cristea – Director Executiv - Directia Programare
Executie Bugetara
- Victor stanuca - Sef Serviciu - Serviciul Contabilitate - Directia Generala
Economica
- Ana Cristina Craciun – Expert Superior - Serviciul Elaborare Buget 9i
Executie Bugetara
- Roxana Niju - Expert Principal – Serviciul Raportare Buget si Execu jie
Bugetara
- Mirela Marica - §ef Serviciu Financiar – Directia Generala Economical
- Dumitrescu Georgeta – Direc+ia Economica - Compania Municipala
Publicitate 9i Afi9aj;
- Ana Marijana Achim, 9ef serviciu Serviciul Elaborare Buget 9i Executie
Bugetara.

Foarte pe scurt, la primul amendament s-a impus
condi+ia....propunem Tn plus faji de ce era ca tarifele 9i taxele sa respecte
limite de suportabilitate ale populajiei. Asta este o solicitare a primarilor de
sector legata de lunga discu+ie pe care o avem cu groapa de gunoi. Al
doilea aliniat vrea sa precizeze foarte clar ca acest ADI se refera la actiuni
comune vizand fonduri europene 9i nu va intra in competentele pe care
fiecare dintre sector, respectiv municipiul Bucure9ti, Ie are desemnate prin
lege, de exemplu la sectoare din relajia pe care fiecare dintre ace9tia o au
cu operatorii cu care sunt.... operatorii de salubritate cu care sunt in
contact, iar cealalta cu componen9;@TB8keste o conditie tehnica dupa
ce noi vom vota acest statut atMgBJ6ieQU®e hotarare 9i primariile de
sector vor....Consiliile Locale dd&6d%818bf#br vota, de asemenea, ne
vom duce Tn fa{a judecatorul4i 9{ e@@lib;gb legala ca lpnomentul

(
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Tnfiintarii unei asociatii fiecare din organele de conducere sa aiba o
componen+a nominala.

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana Roxana
Tnainte de a vota amendamentele a cerut cuvantul domnul Adrian

Moraru. va rog.

Domnul Consilier Moraru Adrian Flavius
Buna ziua A9 vrea sa o Tntreb pe doamna secretar sau pe domnul

primar daca au citit Ordonanja de Urgen}a care permite sectoarelor sa
faca aceasta asociere, in acest ADI 9i mai ales acea prevedere care spune
ca sectoarele trebuie sa aiba mandat pentru a intra Tntr-o asemenea
asociere 9i daca cumva la documentele pe care noi le-am primit exista
aceste mandate ale sectoarele?

(

Doamna Secretar General Georqiana Zamfir
Buna ziua, avem Tn anexa ca si documente care au stat la baza

actelor preparatorii proiectului de hotarare, avem hotararile Consiliilor
Locale prin care au cerut Tmputernicirea expresa pentru aceasta asociajie.
Ma auziti?

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana Roxana
Domnul Moraru.

Doamna Secretar General Georgiana Zamfir
Domnul Moraru.

(

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana Roxana
Domnule Primar General.

Domnul Primar General Nicusor DAN
Deci exista trei etape Tn aceasta procedura, mai Tntai exista cele

9ase hotarari ale consiliilor locale ale sectoarelor, prin care ele cer exact
in temeiul Codului Administrativ Tmputernicirea din partea noastra sa le
permitem sa se asocieze. Asta a fost prima etapa. Etapa a doua o
parcurgem noi azi, in sensul ca pe de o parte noi, dumneavoastra Consiliul
General aprobati statutul, pe de alta parte Tncuviintati solicitarile
dumnealor 9i le permiteti sa se asocieze 9i etapa a treia Tn care din nou
fiecare din cele 9ase consilii locale ale sectoarelor vor vota o hotarare prin
care, in baza Tmputernicirii pe care noi azi le-o dam, vor vota statutul 9i
toate celelalte anexe 9i dupa acea ceste 7 hotarari ne vom duce
in fata instantei
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Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana Roxana
Domnule Moraru, daca mai aveti interventii?

Domnul Consilier Moraru Adrian Flavius
Eu sper sa stea in picioare 9i sa nu existe vreun interes ca cineva

sa atace aceasta... pentru ca mi se pare u9or ciudat, cel putin ciudat sa ne
asociem cu noi Tn9ine, pentru ca subunitatile administrativ teritoriale, sunt
pana la urma, suntem tot noi. Eu doar voiam sa ma asigur ca tot acest
proces nu poate sa fie atacat a9a cum a fost 9i chestia cu compania.

Multumesc!

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana Roxana
Domnule Badulescu.

(

Domnul Consilier Badulescu Aurelian
Eu am citit proiectul acesta de hotarare cu mare atentie 9i credeti-

ma ca prima oara am crezut ca... .ma rog ca se vede din departare ca
fiecare vrea sa T9i rezolve problema asta printr-o initiativa, ca este evident
ce se intampla Tn Bucure9ti cu gunoiul, adica tot Bucure9tiul este Tmputit
9i altfel campion este sectorul 1 9tie toata lumea, nu mai este o chestiune
de

Domnul Nicu9or Dan, spLIne-mi ;i mie de fapt ce crezi dumneata ca
daca faci aceasta adunatura de sectoare poate sa faca raportat la faptul
ca: sunt contractele delegate de catre primariile de sector catre operatori,
ca sunt clare liniile de colectare, sunt clare liniile 9i obligatiile pe care le
are fiecare sector sa le urmareasca ca tinta transmisa de Comisia
Europeana, ce injelegi dumneata, ce aduce bun chestiunea asta? Adica
nu este doar un lucru pe care iI faceji doar de imagine? Adica, lamuriti-ne.
Noi facem asta pentru ca urmeaza de aici beneficiul sa fie care? Tncercati
sa fmi spuneti ca aceasta asociere va avea propriile platforme de sortare?
Fals, ca nu va da voie legea. Vreji sa fmi spuneji ca puteji sa interveniji,
v-am auzit acolo folosind cuvinte de genul: ”prejuri suportabile”, pai
dumneata stabile9ti prejurile prin acest conglomerat? N-o sa le stabile9ti
dumneata niciodata

Deci am Tnteles, ai probleme de imagine, e9ti ciufulit tare, ca nu e
apa calda de nu 9tiu cat timp, ca in sectorul 1 doamna aia dupa ce ca i-a
furat voturile lui Tudorache, nu vrea, nu poate sa faca curat 9i s-a aliat
proiectului...din 2019 ca vrea sa T9i faca propria ei groapa, ma rog 9i
fiecare sector in parte cu bubele lui. Lamure9te-ne 9i pe noi clar care va fi
beneficiul imediat al acestei initiative cu_Ga€&dumneata vii astazi Tn fata
Consiliului General ?

Multumesc!
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Domnul Primar General Nicusor DAN
Probabil ca nu ati fost atent la Tnceput cand am spus asta, dar va

repet pentru ca este important ca consilierii generali sa Tnjeleaga.
Existenta acestui ADI este o condi jie pentru accesarea fondurilor

europene, exista ni9te bani pe POIM pe exerci+luI 2014-2020 pe care
putem sa Ti luam pana la sfar9itul lui 2023, dupa cum 9tili foarte bine 9i Tn
baza existentei acestui ADI primaria generala sau primariile de sector
fiecare pe zona sa de competenta va putea sa forrnuleze cerere pentru
POIM. Asta e tot.

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana Roxana
Dau cuvantul domnului Sorin Purcarea. Trebuie sa deschideti

microfonul aveji o solicitare trimisa, sigur aveji o notificare pe ecran Tn care
trebuie sa permiteji deschiderea microfonului de catre gazda webex.

Daca mai sunt alte interven Iii? Domnul Adrian Moraru, va rog.

r

Domnul Consilier Moraru Adrian Flavius
Doar pentru ca s-a adus Tn discutie justificarea accesarii fondurilor

prin POIM, Tnca de acum doua luni de zile de cand a aparut acest demers,
am vorbit cu oameni din POIM care mi-au spus ca sunt dispu9i oricand sa
modifice ghidul de finanjare, astfel Tncat primaria capitalei sau sectoarele
sa poata sa acceseze direct bani 9i sa nu fie nevoie sa Tnfiinjim o noua
structura, cu noi angajati, cu alji bani cu alte cheltuieli, asta ca sa ramana
scris foarte clar 9i va repet, acela este doar un ghid de finanjare care putea
fi modificat, am 9i Tntrebat Tn doua saptamani au spus ca ei se adaptau 9i
modificau aceste lucruri, astfel Tncat ca fie primaria generala, fie direct
primaria de sector sa poata sa acceseze ace9ti bani 9i sa nu mai cream
alte cocomarele speciale cu oameni, cu angajaji, cu sedii, cu birouri,
pentru lucrul acesta, dar ma rog, hai sa facem o noua structura ca
ne permitem, doar suntem de dreapta.

(

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana Roxana
Domnul Sorin Purcarea.

Domnul Consilier Purcarea Sorin
Multumesc, doamna pre9edinte, am deblocat microfonul.
Am o Tntrebare punctuala 9i anurne la ultimul amendarnent, cel care

se refera la nominalizarea, cred9a®ozorilor, primilor cenzori pentru
aceasta structura creata, am TrMes*d$n©iMa numelor ca sunt persoane
care sunt din executive, din cMaJiM(\au servicii. Mi s-a parut ca
aud 9i un nume care este deM@:hqVlIL }cipala Publicitate 9i Afi9aj.
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Tntrebarea mea este: care a fost considerentul pentru care cineva de la
Compania Municipala Publicitate 9i Afi9aj a fost nominalizat?

Domnul Primar General Nicusor DAN
Considerentul este ca este nevoie conform legii ca o persoana din

Comisia de cenzori sa fie expert contabil 9i ne-am uitat ca sa vedem unde
gasim Tn structurile din subordine. E mai pujin important func+ia fiecareia
dintre aceste persoane la acest moment, important este numele. Ace9ti
oameni vor fi parte din Comisia de cenzori 9i ulterior organele statutare ale
acestei asocia Iii vor putea chiar sa ii schimbe.

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana Roxana
Domnule Badulescu, va rog.

(

Domnul Consilier Badulescu Aurelian
Domnule Nicu9or Dan, cum este cu companiile alea care spuneati

dumneavoastra ca sunt apanajul nu 9tiu carei ciume ro9ii, acum s-a
transferat, ma rog, dumneata n-ai nicio culoare politica, e9ti cam fad a9a.
Dezideratele partidelor care te-au sustinut pe dumneata au disparut? Deci
acolo sunt oameni buni? Deci acolo sunt inca companii cu care lucraji?
De ce nu ie9iti dumneavoastra public sa recunoa9teti, domnule o parte
sunt bune, o parte sunt nebune, ca sa 9tie 9i bucure9tenii, ca dumneata
esti mincinos si diletant de meserie.

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana Roxana
Supun la vot amendamentul numarul 1 la proiectul 5 de pe

ordinea de zi.
va rog, sa votaji.
Doamna Manueta Muresan, doamna Sanda Hristudor, domnul

§tefan Stofor, domnul Valeriu §uhan, domnul Vigheciu, domnul Maxim
Marius catalin. Domnul Maxim 9i domnul Vigheciu.

Oprim procedura de vot.
Cu 31 voturi pentru, 10 voturi fmpotriva, 4 abjineri,

amendamentul a fost adoptat.

(

Merge mai departe la amendamentul numarul doi al proiectului 5
de pe ordinea de zi, va rog sa Tncepem procedura de vot.

Procedura de vot este deschisa va rog sa va votati, domnul Andrei
Rigu, doamna Manuela Mure9an, domnul Valeriu §uhan 9i domnul Rigu.

inchidem procedura d
Cu 31 voturi pentru, 13 impotri#,!2AM,amendamentul a

fost adoptat.
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Mergem mai departe 9i va supun la vot amendamentul numarul 3
la proiectul numarul 5 de pe ordinea de zi, am votat amendamentul
numarul 2, suntem la amendamentul numarul 3

Suntem Tn procedura de vot, va rog sa va exercitati votul. Doamna
Comanici si domnul Necula

Tnchidem procedura de vot.
Cu 31 voturi pentru, 13 Tmpotriva, 2 abjineri, amendamentul a

fost adoptat.

Mergem mai departe 9i va supun la vot amendamentul numarul 4 de
pe ordinea de zi, amendamentul numirul 4 la proiectul numarul 5 de
pe ordinea de zi.

Vi rog sa votati.
Domnul Florin Covaci, Tnchidem procedura de vot.
Cu 30 voturi pentru, 13 voturi Tmpotrivi, 3 abjineri,

amendamentul a fost adoptat.

(

Acum va supun la vot proiectul numarul 5 in integralitatea sa.
Procedura de vot este deschisa, va rog sa va exercitati votul.
Domnul Nicorescu si domnul Cristian Doicin trebuie sa finalizati votul

la feI 9i domnul Nicorescu, trebuie sa apa9ati submit.
va rog sa ii daji cuvantul domnului Nicorel Nicorescu.

Domnul Consilier Nicorel Nicorescu
Mie mi-a aparut proiectul “Sustinem Sectorul Cultural Independent

in Bucure9ti”, nu e vorba despre ADI De9euri?
Ce votam acum?

(

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana – Roxana
Proiectul numarul 5, De9euri, va rog sa verificati.

Domnul Consilier Nicorel Nicorescu
Nu apare cuvantul de9euri pe poll, e altceva.

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana – Roxana
E altceva Tntr-adevar pe poll, doamna Gherghiceanu acela9i lucru

doreati sa constatati sau ... .

Doamna Consilier Gherahiceanu Fla mr in
Da, da



Domnul Consilier Nicorel Nicorescu
Deci putem vota, este vorba despre acel .. .

Doamna Consilier Gherqhiceanu Florentina
Da, de aceea doream cuvantul Tnaintea colegului meu, pentru a

sublinia faptul ca este gre9it pe poll Tntrebarea cu Sectorul Independent.

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana – Roxana
Corectam acum 91 reluam procedura de vot.

Domnul Consilier Nicorel Nicorescu
Eu am votat acum a9a, sper sa fie punctul cu numarul 5 corect.

Multumesc frumos!
(

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana – Roxana
Am Tnteles. inteleg ca se face precizarea la microfon ca este o

gre9eala, vom corecta dar este vorba de amendamentul numarul 4 la
proiectul numarul 5, acela cu constituirea Asocia+iei de Dezvoltare
Intercomunitara pentru Gestionarea Integrata a De9eurilor municipale Tn
Municipiul Bucure9ti.

Pentru amendamentul numarul 4 avem 31 voturi pentru.

Punctul numarul 5 in integralitatea sa.
Cu 31 voturi pentru, 14 Tmpotriva, 1 abjinere, proiectul de

hotarare a fost adoptat.

(

in regula trecem la punctul numarul 6 de pe ordinea de zi -intrebari
9i interpelari.

Aici va rog sa daji accesul 9i celor doua persoane care s-au Tnscris
pentru astazi.

Bun, mai Tntai, trebuie sa vorbim pe rand, face parte din aceea9i
9edinta, ne scriem la cuvant, cine dore9te sa faca interpelare va avea
cuvantul

Cu siguranta avem doua interpelari de la 2 cetajeni, va rog sa
Tncepem cu dumnealor pana se gandesc colegii daca vor sa mai Tntrebe
ceva

Da, Tncepem cu domnul G
Buna ziua, ne auziti, aveti

trei minute la dispozijie.
aveti



Domnul Guilhem Moulin
Buna ziua, a9 vrea sa vorbesc despre un teren care la ora actuala

este Tn administrarea Sectorului 4, este vorba de terenul de pe strada
Secerei Tn sector 4, o sa va fac un scurt istoric 9i dupa aia o sa am doua
Tntrebari pentru domnul primar general.

Deci, in 2009 pentru acest teren a fost semnat un contract
Tntre ALPAB 9i firma Blue Ciel SRL, contract de concesiune pe 25 de ani.

Firma dorea sa faca un parc acvatic acolo, a urmat apoi un PUD votat
de Consiliu Local Sector 4 in august 2009 9i autorizatiile Tn 2011 , Asociatia
Salvaji Bucure9ti din care a facut parte domnul primar general a anulat
definitiv aceste doua acte administrative care pur 9i simplu prevedeau o
betonare pentru o mare bucata Tntre Parcul Tineretului 9i Parcul Lumea
Copiilor, dupa aceea Tn decembrie 2016 Consiliul General, la cererea
primarului PSD, Daniel Baluta, de la Sectorul 4 terenul a fost transmis Tn
administra+ia Primariei Sector 4 pentru alipire Ia parc cu o conditia sa nu
se schimbe destinatia terenului respectiv.

in martie 2017 Consitiu Local Sector 4 aproba constructia unei parcari
de 700 de lucruri pe acest teren 9i Tn data de 18 mai 2017 a fost o §edinta
de Consiliu Ia locajia respectiva Ia care a participat 9i domnul primar
general care atunci 9i era in calitate de deputat 9i care a aratat pozi jia lui
la acest proiect Tmpreuna cu consilierii generali USB care erau atunci.

Asociatia Salvati Bucurestiul a deschis mai multe actiuni Ia Tribunal
Tmpotriva acestui proiect 9i unele procese sunt chiar Tn curs pana Ia ora
aceasta

in noiembrie 2017 Consiliul Local Sector 4 a votat un proiect de parc
de distrac jie, tot pe acest teren langa parcare deja construita, proiectul
prevede 35% din suprafata care va fi construita 9i modifica Tncadrarea
urbanistica din V1 a in V3a

Scopul pentru transfer la administratia Sector 4 a acestui teren era
sa fie alipit la Parcul Lumea Copiilor 9i sa fie administrat corespunzator,
adica un parc cu ni9te copaci, alei, etc.

Se vede ca Primaria sector 4 a Tncalcat aceste hotarari de mai multe
ori 9i deja a betonat cam 20 de mii de metri patrati cu parcarea construita
si vrea o schimbare de destinatie acuma care urmeaza sa fie inca o
betonare de 10 mii de metri patrati pentru noul parc de distractie.

intrebarile mele erau: Care este viziunea domnului primar general
despre aceste proiecte? 9i daca s-a gandit sa retraga dreptul de
administrare pe acest teren cand vedem cum a fost Tncalcata de mai multe
ori acea hotarare de Consiliu General?

(

(

Domnul Nicusor DAN – Primar General
Da, muljumesc, muljumesc nu a

despre primul teren ca cel care est



mai interesat de un timp, dar 9tiu ca existau acele litigii Tn instanta, nu am
cunostinta de al doilea teren si o sa consult hotararea de Consiliul Local
Sector 4 9i Tn func+ie de asta o sa o sa pun in discu+ia consilierilor generali
ce facem cu acel teren.

Domnul Guilhem Moulin
va multumesc!

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana – Roxana
Mai avem o interventie din partea domnului Vartolomei Razvan, daca

mai este cu noi. Aveti cuvantul.

(

Domnul Vartolomei Razvan
Buna ziua domnule primar general, am o Tntrebare pentru

dumneavoastra, legata de o speta cu care ma confrunt Tn momentul de
fala la Primaria capitalei, dejin un imobil proprietate personala Tn sectorul
2 pentru care am objinut certificat de urbanism, primul Tn 2019 9i apoi
prelungit Tn 2020 9i am depus ulterior 9i toata documentatia pentru
autorizatie de constructie, e vorba de o locuinta unifamiliala, exclusiv
pentru mine 9i familie 9i am depus documentatia la sfaQitul lunii
decembrie anul trecut, documenta{ia fost transmisa spre semnare
dumneavoastra din cate am Tnjeles de la colegii dumneavoastra din
Directia de Urbanism, ei nu au avut niciun feI de observatii, documentatia
Tndepline9te toate cerinjele 9i are toate avizele legale necesare, avea
termen de solujionare scris pe recipisa de la primarie 29 ianuarie anul
acesta 9i nici pana Tn acest moment autorizatia de constructie nu a fost
emisa, fara sa mi se dea niciun feI de observatie, de motivare. Colegii de
la Urbanism, saracii sunt pu9i Tntr-o situatie dificila. Nici nu 9tiu ce sa mai
raspunda de fiecare data cand ma duc acolo peste ei ca sa-i Tntreb care
mai este situatia, ei ne§tiind nici ei exact care este situatia, de ce este
blocat tot procesul acesta de semnare. Daca puteti sa fmi spuneti 9i mie
care e viziunea dumneavoastra, cum vedeti dumneavoastra deblocate
astfel, o astfel de situatie pentru ca nu a9 vrea, sincer, sa ajung sa deschid
un proces Tn instanta 9i sa ma razboiesc cu primaria care 9i a9a saraca de
ea are situatia financiara care o are. Eu am Tnteles. Dar pe de alta parte,
totu9i este un drept legal pe care iI avem, iI am 9i eu ca cetatean, mai ales
ca avem toate actele Tn regula 9i inclusiv de la Cultura 9i de la Comisia
Monumentelor 9i a9a mai departe 9i nu Tnteleg sincer de ce este blocat
acest proces de de autorizare? Daca fmi puteti
cum sa procedez Tn continuare. va multumesc

(



Domnul Primar General Nicu$or DAN
Da. Dupa cum 9tili, Direc+ia Urbanism din Primaria Capitalei a fost

Tntr-o mare suferin+a in ultimii ani, ca sa nu spun mai mult, tocmai de aceea
procesul de verificare a tot ce vine de la Directia Urbanism este minutios,
spre deosebire de alte directii din Primaria Capitalei, exista Tn momentul
de fala aproximativ 100 de autorizatii 9i certificate pentru care procesul
este Tntarziat. Nu cunosc situatia exacta a dumneavoastra. va dau cateva
exemple. Fie se propune demolarea unor cladiri pe care eu apreciez, de
care eu apreciez ca au valoare arhitecturala §i Tncercam sa fim, sa intram
in dialog cu Directia pentru Cultura a Municipiului Bucure9ti 9i implicit
Comisia Zonala, fie se propune termoizolarea unor cladiri din zone
protejate, ceea ce in mod evident nu face bine respectivelor zone
protejate, deci exista o Tntreaga zona de probleme pe care Tncercam sa le
rezolvam incercam 1 . sa restabilim legalitatea Tn ceea ce prive9te Direc jia
de Urbanism 9i autorizajiile pe care aceasta directie 9i Primaria Generala
le emite pentru ca avem vreo 70 de litigii pe autorizatii de construire 9i
vrem sa limitam procesul asta 9i inca vreo 60 pe PUZ-uri 9i 2. vrem sa
facem lucrurile oportune pentru ora9, m-am referit la doua aspecte, drept
pentru care activitatea asta este mai laborioasa. Acolo unde sunt
autorizatii care, sau certificate de urbanism, care nu au niciun feI de
probleme, am semnat nenumarate pana Tn momentul acesta.

(

Domnul Vartolomei Constantin Razvan catalin
Dar un orizont de timp putem avea a§a, in care sa §tim macar cat sa

mai a9teptam sau ...?
(

Domnul Primar General Nicu9or DAN
Pana la sfar9itul acestei tuni, veji primi, daca sunt, daca apreciem ca

sunt probleme cu autorizatia dumneavoastra 9i daca ea este Ia mine gi nu
la Directia Urbanism, pana la sfar9itul acestei luni veji primi punctul nostru
de vedere.

Domnul Vartolomei Constantin Razvan catalin
va multumesc. Am Tncredere Tn cuvantul dumneavoastra



Domnul Consilier Rigu Andrei Daniel
Buna ziua
in legatura cu prima interpelare, respectiv cu terenul care se afla Tn

administrarea Primariei Sectorului 4, langa Parcul Copiilor, grupul
consilierilor generali USR Plus a depus un proiect de hotarare pentru
retragerea dreptului de administrare pentru acel teren pentru ca proiectul
propus de Primaria Sectorului 4 nu stabile9te o proportie echilibrata Tntre
constructiile 9i spajiul verde pe respectivul teren 9i nu dorim sa se Tntample
la feI cum s-a Tntamplat cu parcarea care a betonat o suprafala foarte
mare, terenul adiacent, astfel ca rugamintea catre primarul general ar fi sa
puna acest proiect pe ordinea de zi pentru a discuta Tmpreuna cu ceilalti
colegi consilieri sa vedem daca este oportun acest proiect de hotarare 9i
putem sa realizam un proiect mai bun acolo. De asemenea, daca Primaria
Sectorului 4 poate sa vina cu un proiect care sa prevada mai mult spatiu,
mai mult, mai mult teren verde, mai mulji copaci 9i este cu atat mai bine.
va multumesc mult.

(

Doamna Pre$edinte de 9edinta Cantea luliana Roxana
Dau cuvantul doamnei Gherghiceanu Florentina.

Doamna Consilier Gherghiceanu Florentina
Multumesc
Domnule Nicu§or Dan, in data de 13 iulie, Institutia Prefectului

Municipiului Bucuresti s-a exprimat Tn ceea ce priveste demersul
dumneavoastra de a suspenda PUZ-urile de sector. in fapt, Institutia
Prefectului va atragea atentia ca respectiva decizie trebuie reanalizata. De
ce? Pentru ca nu respecta prevederile legislative? va rog sa aveti
amabilitatea de a-mi comunica Tn scris punctul dumneavoastra de vedere
pe marginea acestui subiect 9i menjionez ca a9tept raspunsul la Tntrebarile
adresate Tn sedintele anterioare

va multumesc.

(

Domnul Primar General Nicu$or DAN
Pot sa va raspund acum pe Ioc, daca vre+i.

36



Doamna Consilier Gherqhiceanu Florentina
Vi rog

Domnul Primar General Nicu9or DAN
in ceea ce m-aji Tntrebat acum, daca aveti 9i Tntrebarile anterioare,

va raspund tot acum ca sa Tnchidem subiectul.
Domnul prefect, prin adresa pe care ne-a adresat-o, a spus ca

anumite formulari din aceasta, din acele 5 hotarari de consiliu pe care noi
le-am votat la sfar9itul lunii februarie pot da na9tere la interpretari 9i a cerut
sa le precizam. Asta este tot. O sa va spun ca in 10 litigii inijiate de doua
ONG-uri, 10 judecatori de la Tribunal Bucure9ti 9i doua completuri de cate
3 judecatori de la Curtea de Apel au spus ca hotararile sunt legale. Deci o
sa facem, am avut o 9edinta saptamana trecuta la Institujia Prefectului, o
sa facem aceste precizari care sa fte limpezi pentru toata lurnea, dar
instantele, cele pe care le-am mentionat, nu au apreciat ca in vreun feI
exista o lipsa de claritate a acestei hotarari.

(

Doamna Consilier Gherghiceanu Florentina
Am Tnteles.

Doamna Pre9edinte de 9edinta Cantea luliana Roxana
Mai sunt alte intevenjii?
Domnul Vigheciu, va rog.

(

Domnul Consilier Viqheciu Adrian Nicolae
Multumesc frumos
Am o intrebare. La data de 15 iulie 2021 cate autorizatii de

constructii §i certificate de urbanism semnate de secretarul general al
Primariei Municipiului Bucure9ti nu au fost semnate de Primarul
municipiului Bucure9ti?

§i 2) avand Tn vedere ca explicajia data colegei mele Ancuta
Comanici la Tnceputul 9edin+ei cu privire la majorarea cu 100% a normei
de hrana, suIvine ca urmare
datorie de peste 3 miliarde
Municipiului Bucure9ti? A9 do
raspunda pe loc.



Domnul Primar General Nicu9or DAN
Da. fmi cereti ni9te date pe care nu pot sa Ie am in momentul asta,

dar a9a grosier am raspuns la Intrebarea pe care a ...

Domnul Consilier Vigheciu Adrian Nicolae
Banuiesc ca sunteji ... in calitate de ordonator de credite, nu?

Domnul Primar General Nicu$or DAN
fmi permiteji?

Domnul Consilier Vigheciu Adrian Nicolae
va rog, va rog.

(

Domnul Primar General Nicu9or DAN
A9a. Deci, a9a cum am spus domnului care a intrat Tn 9edinta,

cetateanului, exista aproximativ 100 de autoriza Iii 9i certificate care au fost
semnate de Direcjia Urbanism 98 care sunt la Cabinetul Primarului General
pentru a fi semnate.

in ceea ce prive9te datoria, permiteji-mi sa va raspund Tn scris.

Doamna Pre$edinte de 9edin la Cantea luliana Roxana
§i ultima luare de cuvant. Domnul Valeriu $uhan.

(

Domnul Consilier $uhan Valeriu Nicolae
Buna ziua
Am ascultat explicajiile domnului Nicu9or Dan in legatura cu

Tntrebarea care i-a fost adresata de catre un cetajean referitor Ia un
certificat de urbanism 9i de o autoriza jie de construcjie. Cu surprindere
observ ca domnul Nicu9or Dan se face egalul legii. Legea este foarte
clara, stimate doamne 9i stimaji domni. Exista un termen pe care trebuie
ca primaria, primarul general in cazul nostru sa-I respecte. Opiniile
domniei sale in legatura cu una sau alta dintre situatiile pe care dumnealui
le considera a fi nelegale sau care ridica suspiciuni nu intereseaza Tn fata
legii. A9 vrea sa subliniez acest lucru. Nu cred ca cetatenii
de opiniile primarului general, cat mai ales sunt intl
legii. Asta este una.

2) in doua randuri, domnul Nicu9or Dan
aproximativ 100 de autoriza Iii care a9teapta

la!;'1resD La



Informajia pe care o 9tiu eu 9i care mi s-a dat dintr-un raspuns oficial in
urma cu ceva timp, deci informatia pe care ne-o da domnul Nicu9or Dan
este falsa. Numarul autorizajiilor 9i certificatelor de urbanism care
a9teapta semnatura domnului primar general este cu mult mai mare. §i v-
a9 ruga frumos ca la 9edinja urmatoare sa ne prezentati o situatie sau sa
solicitam Directiei de Urbanism o situatie cat mai clara a acestor
documente pentru ca practic ne cam induceji in eroare.

va muljumesc.

Doamna Pre$edinte de $edinla Cantea luliana Roxana
va rog, domnule primar general.

(

Domnul Primar General Nicu9or DAN
Da. Da. Daca nu ma Tn9el, aji fost consilier general 9i Tn mandatul

precedent 9i a9 fi curios 9i eu la cate din autorizajiile de construire emise
9i semnate de fostul primar general 9i anulate de instanta ati facut tipul
acesta de interpelari? Deci vorbiji foarte bine de respectarea legii 9i exact
asta vreau eu sa facem, sa respectam legea Tn Primaria Capitalei.

Domnul Consilier $uhan Valeriu Nicolae
Domnule primar general, deja v-aji facut un obicei in a raspunde

printr-o Tntrebare sau cu ni9te considerente generale. V-am Tntrebat foarte
clar 9i comentariul meu a fost foarte precis. Daca dumneavoastra vreji sa-
mi analizaji activitatea mea anterioara, va rog, sunteji invitatul meu. Dar
acum, dumneavoastra sunteji primar general, ocupati aceasta functie 9i
aveti ni9te drepturi, dar mai ales, ni9te obligatii, iar obligajiile decurg din
lege, nu din impresiile dumneavoastra. Deci, puteji ca data viitoare sa ne
aduceti Tn fata o situatie a solicitarilor cetatenilor sau ale firmelor
referitoare Ia certificate de urbanism si de autorizatii de construire, care
a9teapta augusta dumneavoastra semnatura?

{

Domnul Primar General Nicu:
Da. vad ca nu puneti Tntrebar

va spun 9i eu.

or DAN
9i faceji declara1 1luI asta



Domnul Consilier $uhan Valeriu Nicolae
Eu v-am Tntrebat foarte .. .

Domnul Primar General Nicu$or DAN
Eu v-am spus ca in acest mandat nu s-au semnat autorizatii

nelegale de catre Primaria Capitalei, a9a cum s-au semnat zeci,
constatate de instan+e in mandatul precedent. Eu cred ca asta e lucrul cel
mai important. sa nu punem oamenii sa Tnceapa ni9te investitii pe ni9te
acte care ulterior vor fi declarate ilegale de instanta.

Domnul Consilier $uhan Valeriu Nicolae
Este o declarajie fara acoperire.

(

Doamna Pre$edinte de 9edinta Cantea luliana Roxana
Muljumim pentru raspuns, domnule primar general.
Declar 9edinja Tnchisa.
O zi buna tuturor!

§edin ja ordinara a Consiliului General al Municipiului Bucure9ti s-a
Tncheiat Ia ora 14:41.

Nota: Procesul-verbal a fost redactat Tn conformitate cu Tnregistrarea
audio comunicata de catre Direcjia Generala Logistica – Directia
Informatica, iar consemnarea voturilor s-a realizat Tn conformitate cu
rezultate generate de platforma online de videoconferinta WebEx pe care
s-a desfasurat sedinta.(
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1.Procesu1 verbal al Sedintei Consilului Genera1 al Municipiului Bucuresti din
data de 06.07.2021 ora 12.06

A.Pentru 39/55 ( 71%)
B.impotriva 1/55 ( 2%)
C.Ablinere 12/55 ( 22%)

Niciun raspuns 3/55 ( 5%)

A B C

maxim marius catalin
ENCIU MIHAELA
Bujduveanu Stelian
RAZVAN SOCOLOVICI
George Nicolaie
Roxana Cantea
Cristian Olteanu
Cristian Doicin
Florentina Gherghiceanu
Lixandru Florian
Stefania Petre
Catalin Deaconescu
Ana Ciceala
Rares Hopinca
Horia Tomescu
Razvan Vartolomei
Muresan Manuela
Nicorel Nicorescu
Sanda Hristudor
Sorin Purcarea
Florin Covaci
Adrian Vigheciu
andrei ionescu
Honorius E . Circa
Podar Marian Vasile
Daniela Raiciu
Marius Pave1
Razvan Mitu
Petrariu Vasile
Elisabeta Lipa
costin hazarian
ancuta comanici
stoica ioana
Gabrie1 Rau
Gram Anamaria
catamilitaru
Luminita Serban
Ionut Aruxandei
Dan Milea
valeriu suhan
Andrei Rigu
Valentin Necula
Adrian Moraru
lazar neacsu
PUSCAS IONEL
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Anghel Iordanescu
badulescu aurelian
Melciu Florin
adrian florescu
Monica Davidescu
Gabriel Radulescu
Cosmin Smighelschi
Stefan Stofor
Nasi Calentaru - PSD
Diana Mardarovici

1 x 1
1 x 1
1 x 1
1 x 1
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1 x 111
1 x 1
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1 x 11111
If
1 x 111

MENTIUNE : Numarul total al consilierilor generali conectaji pe Webex este de 54
;i nu 55, deoarece numitul Razvan Vartolomei care apare conectat este un petent
care a participat 1a ;edinTa conform adresei DAT3 nr.4466/2021.
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1.Procesul verbal a1 Sedintei Consilului General al Municipiului Bucuresti din
data de 06.07.2021 ora 16.00

A,Pentru 35/ 55 ( 64%)
B.impotriva 7/55 ( 13%)
C.Ablinere 9/55 ( 16%)

Niciun raspuns 4/55 ( 7%)

ABC

maxim marius catalin
ENCIU MIHAELA
Bujduveanu Stelian
RAZVAN SOCOLOVICI
George Nicolaie
Roxana Cantea
Cristian Olteanu
Cristian Doicin
Florentina Gherghiceanu
Lixandru Florian
Stefania Petre
Catalin Deaconescu
Ana Ciceala
Rares Hopinca
Horia Tomescu
Razvan Vartolomei
Muresan Manuela
Nicorel Nicorescu
Sanda Hristudor
Sorin Purcarea
Florin Covaci
Adrian Vigheciu
andrei ionescu
Honorius E . Circa
Podar Marian Vasile
Daniela Raiciu
Marius Pavel
Razvan Mitu
Petrariu Vasile
Elisabeta Lipa
costin hazarian
ancuta comanici
stoica ioana
Gabriel Rau
Gram Anamaria
catamilitaru
Luminita Serban
Ionut Aruxandei
Dan Milea
valeriu suhan
Andrei Rigu
Valentin Necula
Adrian Moraru
lazar neacsu
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Anghel Iordanescu
badulescu aurelian
Melciu Florin
adrian florescu
Monica Davidescu
Gabriel Radulescu
Cosmin Smighelschi
Stefan Stofor
Nasi Calentaru - PSD
Diana Mardarovici

xl 1 1
I xI I

xl 1 1
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MENTIUNE : Numarul total a1 consilierilor generali conectaTi pe Webex este de 54
;i nu 55, deoarece numitu1 Razvan Vartolomei care apare conectat este un petent
care a participat la ;edinTi conform adresei DATI nr.4466/2021.
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1.Introducere pe Ordinea de zi - Proiect Suplimentar - pct. 5
A.Pentru 33/54 ( 61%)
B.impotriva 9/54 ( 17%)
C.AbTinere 11/54 ( 20%)

Niciun raspuns 1/54 ( 2%)

A B C

maxim marius catalin
ENCIU MIHAELA
Bujduveanu Stelian I X 1 1
RAZVAN SOCOLOVICI
George Nicolaie
Roxana Cantea
Cristian Olteanu
Cristian Doicin
Florentina Gherghiceanu
Lixandru Florian
Stefania Petre
Catalin Deaconescu
Ana Ciceala
Rares Hopinca
Horia Tomescu
Muresan Manuela
Nicore1 Nicorescu
Sanda Hristudor
Sorin Purcarea
Florin Covaci
Adrian Vigheciu
andrei ionescu
Honorius E . Circa
Podar Marian Vasile
Daniela Raiciu
Marius Pavel
Razvan Mitu
Petrariu Vasile
Elisabeta Lipa
costin hazarian
ancuta comanici
stoica ioana
Gabriel Rau
Gram Anamaria
catamilitaru
Luminita Serban
Dan Milea
valeriu suhan
Andrei Rigu
Valentin Necula
Adrian Moraru
lazar neacsu
PUSCAS IONEL
Anghel lordanescu
badulescu aurelian
Melciu Florin
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adrian florescu
Monica Davidescu
Cosmin Smighelschi
Stefan Stofor
Nasi Calentaru - PSD
Diana Mardarovici
Gabriel Radulescu
Ionut Aruxandei

1 x 111
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1.Suplimentare Intrebari si Interpelari
A.Pentru 37/40 ( 93%)
B.impotriva e/40 ( 0%)
C,AbTine re g/46 ( 0%)

Niciun raspuns 3/40 ( 8%)

Bujduveanu Stelian
RAZVAN SOCOLOVICI
George Nicolaie
Roxana Cantea
Cristian Doicin
Stefania Petre
Catalin Deaconescu
Ana Ciceala
Horia Tomescu
Muresan Manuela
Nicore1 Nicorescu
Sanda Hristudor
Sorin Purcarea
Florin Covaci
andrei ionescu
Honorius E. Circa
Podar Marian Vasile
Daniela Raiciu
Razvan Mitu
costin hazarian
stoica ioana
Gabriel Rau
Gram Anamaria
catamilitar u
Luminita Serban
Dan Milea
Andrei Rigu
Valentin Necula
Adrian Moraru
lazar neacsu
PUSCAS IONEL
badulescu aurelian
Melciu Florin
adrian florescu
Monica Davidescu
Cosmin Smighelschi
Stefan Stofor
Diana Mardarovici
Gabriel Radulescu
Ionut Aruxandei
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1.Ordinea de zi a Sedintei Ordinare a Consiliului Genereral din data de
19.07.2021 in integralitatea sa

A.Pentru 33/39 ( 85%)
B.impotrivi 1/39 ( 3%)
C,AbTinere 3/ 39 ( 8% )

Niciun raspuns 2/39 ( 5%)

Bujduveanu Stelian
RAZVAN SOCOLOVICI
George Nicolaie
Roxana Cantea
Cristian Doicin
Stefania Petre
Catalin Deaconescu
Ana Ciceala
Horia Tomescu
Muresan Manuela
Nicorel Nicorescu
Sanda Hristudor
Sorin Purcarea
Florin Covaci
andrei ionescu
Honorius E . Circa
Podar Marian Vasile
Razvan Mitu
costin hazarian
stoica ioana
Gabriel Rau
Gram Anamaria
catamilitaru
Luminita Serban
Dan Milea
Andrei Rigu
Valentin Necula
Adrian Moraru
PUSCAS IONEL
badulescu aurelian
Melciu Florin
adrian florescu
ancuta comanici
Monica Davidescu
Cosmin Smighelschi
Stefan Stofor
Diana Mardarovici
Gabrie1 Radulescu
Ionut Aruxandei
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1.Amendament I la pct. 1 - initiator Primar Genera1
A , Pent ru 31/ 33 ( 94%)
B.impotrivi g/33 ( e%)
C. Ablinere g/33 ( 0%)

Niciun raspuns 2/33 ( 6%)

A B C

Bujduveanu Stelian
RAZVAN SOCOLOVICI
George Nicolaie
Roxana Cantea
Stefania Petre
Catalin Deaconescu
Ana Ciceala
Horia Tomescu
Muresan Manuela
Nicore1 Nicorescu
Sanda Hristudor
Sorin Purcarea
Florin Covaci
andrei ionescu
Podar Marian Vasile
Razvan Mitu
costin hazarian
stoica ioana
Gabriel Rau
Gram Anamaria
Luminita Serban
Dan Milea
Andrei Rigu
Valentin Necula
Adrian Moraru
PUSCAS IONEL
Melciu Florin
adrian florescu
Cosmin Smighelschi
Stefan Stofor
Diana Mardarovici
Gabriel Radulescu
Ionut Aruxandei
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1.Amendament 2 la pct . 1 - initiator Primar General
A , Pent ru 32/ 33 ( 97% )
B.impotriva g/33 ( 0%)
C,Ablinere g/33 ( 0%)

Niciun raspuns 1/33 ( 3%)

AB C

Bujduveanu Stelian
RAZVAN SOCOLOVICI
George Nicolaie
Roxana Cantea
Stefania Petre
Catalin Deaconescu
Ana Ciceala
Horia Tomescu
Muresan Manuela
Nicorel Nicorescu
Sanda Hristudor
Sorin Purcarea
Florin Covaci
andrei ionescu
Podar Marian Vasile
Razvan Mitu
costin hazarian
stoica ioana
Gabrie1 Rau
Gram Anamaria
Dan Milea
Andrei Rigu
Valentin Necula
Adrian Moraru
PUSCAS IONEL
Melciu Florin
adrian florescu
Cosmin Smighelschi
Stefan Stofor
Diana Mardarovici
Gabriel Radulescu
Ionut Aruxandei
Luminita Serban
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1.Amendament 3 1a pct . 1 - initiator Primar General
A + Pent ru 32/ 33 ( 97% )
B.impotriva O/33 ( a%)
C.AbTinere g/33 ( e%)

Niciun rispuns 1/33 ( 3%)

A B C

Bujduveanu Stelian
RAZVAN SOCOLOVICI
George Nicolaie
Roxana Cantea
Stefania Petre
Catalin Deaconescu
Ana Ciceala
Horia Tomescu
Muresan Manuela
Nicorel Nicorescu
Sanda Hristudor
Sorin Purcarea
Florin Covaci
andrei ionescu
Podar Marian Vasile
Razvan Mitu
costin hazarian
stoica ioana
Gabriel Rau
Gram Anamaria
Dan Milea
Andrei Rigu
Valentin Necula
Adrian Moraru
PUSCAS IONEL
Melciu Florin
adrian florescu
Cosmin Smighelschi
Stefan Stofor
Diana Mardarovici
Gabriel Radulescu
Ionut Aruxandei
Luminita Serban
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1.Amendament 4 la pct. 1 - initiator Primar General
A.Pentru 31/34 ( 91%)
B.impotriva e/34 ( e%)
C,AbTinere 1/ 34 ( 3%)

Niciun raspuns 2/34 ( 6%)

AB C

Bujduveanu Stelian
RAZVAN SOCOLOVICI
George Nicolaie
Roxana Cantea
Stefania Petre
Catalin Deaconescu
Ana Ciceala
Horia Tomescu
Muresan Manuela
Nicore1 Nicorescu
Sanda Hristudor
Sorin Purcarea
Florin Covaci
andrei ionescu
Podar Marian Vasile
Razvan Mitu
costin hazarian
stoica ioana
Gabriel Rau
Gram Anamaria
Dan Milea
Andrei Rigu
Valentin Necula
Adrian Moraru
PUSCAS IONEL
Melciu Florin
adrian florescu
Cosmin Smighelschi
Stefan Stofor
Diana Mardarovici
Gabrie1 Radulescu
Ionut Aruxandei
Luminita Serban
Honorius E . Circa
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1. Pct. 1. Proiect de hotirare privind avizarea 'Studiului de oportunitate privind
delegarea gestiunii serviciului public de transport local de calatori, in
regiunea Bucure;ti - llfov, catre operatori regionali '

A.Pentru 34/36 ( 94%)
B.impotriva Q/36 ( e%)
C,AbTinere 1/ 36 ( 3% )

Niciun raspuns 1/36 ( 3%)

AB C

Bujduveanu Stelian
RAZVAN SOCOLOVICI
George Nicolaie
Roxana Cantea
Stefania Petre
Catalin Deaconescu
Ana Ciceala
Horia Tomescu
Muresan Manuela
Nicorel Nicorescu
Sanda Hristudor
Sorin Purcarea
Florin Covaci
andrei ionescu
Podar Marian Vasile
Razvan Mitu
costin hazarian
stoica ioana
Gabrie1 Rau
Gram Anamaria
Dan Milea
Andrei Rigu
Valentin Necula
Adrian Moraru
PUSCAS IONEL
Melciu Florin
adrian florescu
Cosmin Smighelschi
Stefan Stofor
Diana Mardarovici
Gabriel Radulescu
Ionut Aruxandei
Luminita Serban
Honorius E . Circa
BADULESCU/ PSD
Rares Hopinca
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1. Pct. 2. Proiect de hotarare privind acordarea de mandate speciale Asociajiei de
Dezvoltare Intercomunitara pentru Transport Public Bucure;ti - llfov, pentru
delegarea serviciului public de transport local de cilatori catre operatorii
regionali

A.Pentru 40/49 ( 82%)
B.impotrivi g/49 ( e%)
C.AbTinere 5/49 ( 10%)

Niciun raspuns 4/49 ( 8%)

A B C

Bujduveanu Stelian
RAZVAN socoLOvrcr I X 1 1 1

George Nicolaie
Roxana Cantea
Stefania Petre
Catalin Deaconescu
Ana Ciceala
Horia Tomescu
Muresan Manuela
Nicore1 Nicorescu
Sanda Hristudor
Sorin Purcarea
Florin Covaci
andrei ionescu
Podar Marian Vasile
Razvan Mitu
costin hazarian
stoica ioana
Gabriel Rau
Gram Anamaria
Dan Milea
Andrei Rigu
Valentin Necula
Adrian Moraru
PUSCAS IONEL
Melciu Florin
adrian florescu
Stefan Stofor
Cosmin Smighelschi
Stefan Stofor
Diana Mardarovici
Gabrie1 Radulescu
Ionut Aruxandei
Luminita Serban
Honorius E . Circa
BADULESCU/PSD
Rares Hopinca
Daniela Raiciu
Elisabeta Lipa
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Cristian Doicin
Petrariu Vasile
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Gherghiceanu Florentina
Nasi CalenTaru - PSD
Adrian Vigheciu
Cristian Olteanu
ancuta comanici
PUSCAS IONEL
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1.Amendament 1 1a pct. 3 - initiator Primar Genera1
A.Pentru 44/52 ( 85%)
B.impotrivi g/52 ( 0%)
C. Ablinere 5/52 ( 10%)

Niciun raspuns 3/52 ( 6%)

A B C

Bujduveanu Stelian
George Nicolaie
Roxana Cantea
Stefania Petre
Catalin Deaconescu
Ana Ciceala
Horia Tomescu
Muresan Manuela
Nicore1 Nicorescu
Sanda Hristudor
Sorin Purcarea
Florin Covaci
Podar Marian Vasile
Razvan Mitu
Gabriel Rau
Gram Anamaria
Dan Milea
Andrei Rigu
Melciu Florin
Stefan Stofor
Cosmin Smighelschi
Diana Mardarovici
Ionut Aruxandei
Luminita Serban
Honorius E . Circa
BADULESCU/PSD
Rares Hopinca
Daniela Raiciu
Elisabeta Lipa
Marius Pavel
Cristian Doicin
Petrariu Vasile
valeriu suhan
Gherghiceanu Florentina
Cristian Olteanu
ancuta comanici
lazar neacsu
Adrian Vigheciu
ENCIU MIHAELA
adrian florescu
Valentin Necula
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Gabrie1 Radulescu
maxim marius catalin
andrei ionescu
Nasi Calentaru - PSD
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Anghe1 Iordanescu
RAZVAN SOCOLOVICI
PUSCAS IONEL
Adrian Moraru
costin hazarian
Monica Davidescu
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1.Amendament 2 la pct . 3 - initiator Primar General
A , Pent ru 42/ 52 ( 81%)
B.impotriva g/52 ( e%)
C.Abjinere 7/52 ( 13%)

Niciun raspuns 3/52 ( 6%)

A B C

Bujduveanu Stelian
George Nicolaie
Roxana Cantea
Stefania Petre
Catalin Deaconescu
Ana Ciceala
Horia Tomescu
Muresan Manuela
Nicore1 Nicorescu
Sanda Hristudor
Sorin Purcarea
Florin Covaci
Podar Marian Vasile
Razvan Mitu
Gabriel Rau
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Melciu Florin
Stefan Stofor
Cosmin Smighelschi
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Daniela Raiciu
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Cristian Olteanu
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Anghe1 Iordanescu
RAZVAN SOCOLOVICI
PUSCAS IONEL
Adrian Moraru
costin hazarian
Monica Davidescu
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1.Amendament 3 la pct . 3
A . Pent ru
B . impotriva
C.Abtinere

Niciun raspuns 4/52 (

initiator Primar General
41/ 52 ( 79%)
a/52 ( 0%)
7/ 52 ( 13%)

8%)

Bujduveanu Stelian
George Nicolaie
Roxana Cantea
Stefania Petre
Catalin Deaconescu
Ana Ciceala
Horia Tornescu
Muresan Manuela
Nicore1 Nicorescu
Sanda Hristudor
Sorin Purcarea
Florin Covaci
Podar Marian Vasile
Razvan Mitu
Gabriel Rau
Gram Anamaria
Dan Milea
Andrei Rigu
Melciu Florin
Stefan Stofor
Cosmin Smighelschi
Diana Mardarovici
Ionut Aruxandei
Luminita Serban
Honorius E . Circa
BADULESCU/PSD
Rares Hopinca
Daniela Raiciu
Elisabeta Lipa
Marius Pavel
Cristian Doicin
Petrariu Vasile
valeriu suhan
Gherghiceanu Florentina
Cristian Olteanu
ancuta comanici
lazar neacsu
Adrian Vigheciu
ENCIU MIHAELA
adrian florescu
Valentin Necula
Stoica Ioana
Gabriel Radulescu
maxim marius catalin
andrei ionescu
Nasi Calentaru
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Anghel Iordanescu
RAZVAN SOCOLOVICI
PUSCAS IONEL
Adrian Moraru
costin hazarian
Monica Davidescu
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1. Pct. 3 . Proiect de hotarare privind avizarea contractelor de delegare a
gestiunii Serviciului Public de Transport, in arealul deservit de Asocia Tia de
Dezvoltare Intercomunitara pentru Transport Public Bucure9ti - 11fov

A.Pentru 49/52 ( 94%)
B.impotriva g/52 ( 0%)
C.Ablinere g/52 ( 0%)

Niciun raspuns 3/52 ( 6%)

AB C

Bujduveanu Stelian
George Nicolaie
Roxana Cantea
Stefania Petre
Catalin Deaconescu
Ana Ciceala
Horia Tomescu
Muresan Manuela
Nicorel Nicorescu
Sanda Hristudor
Sorin Purcarea
Florin Covaci
Podar Marian Vasile
Razvan Mitu
Gabriel Rau
Gram Anamaria
Dan Milea
Andrei Rigu
Melciu Florin
Stefan Stofor
Cosmin Smighelschi
Diana Mardarovici
Ionut Aruxandei
Luminita Serban
Honorius E. Circa
BADULESCU/PSD
Rares Hopinca
Daniela Raiciu
Elisabeta Lipa
Marius Pavel
Cristian Doicin
Petrariu Vasile
valeriu suhan
Gherghiceanu Florentina
Cristian Olteanu
ancuta comanici
lazar neacsu
Adrian Vigheciu
ENCIU MIHAELA
adrian florescu
Valentin Necula
Stoica Ioana
Gabriel Radulescu
maxim marius catalin
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andrei ionescu
Nasi Calentaru - PSD
Anghel Iordanescu
RAZVAN SOCOLOVICI
PUSCAS IONEL
Adrian Moraru
costin hazarian
Monica Davidescu
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xI
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xI
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1. Pct.4. Protect de hotarare privind aprobarea programului 'SusTinem Sectoru1
Cultural Independent in Bucure;ti '

A.Pentru 31/49 ( 63%)
B.impotrivi 1/49 ( 2%)
C.AbTinere 13/49 ( 27%)

Niciun raspuns 4/49 ( 8%)

ABC

Bujduveanu Stelian
George Nicolaie
Roxana Cantea
Stefania Petre
Catalin Deaconescu
Ana Ciceala
Horia Tomescu
Muresan Manuela
Nicore1 Nicorescu
Sanda Hristudor
Sorin Purcarea
Florin Covaci
Podar Marian Vasile
Razvan Mitu
Gabriel Rau
Gram Anarnaria
Dan Milea
Andrei Rigu
Melciu Florin
Stefan Stofor
Cosmin Smighelschi
Diana Mardarovici
lonut Aruxandei
Luminita Serban
Honorius E . Circa
BADULESCU/PSD
Rares Hopinca
Daniela Raiciu
Elisabeta Lipa
Cristian Doicin
valeriu suhan
Gherghiceanu Florentina
Cristian Olteanu
lazar neacsu
Adrian Vigheciu
ENCIU MIHAELA
adrian florescu
Valentin Necula
Stoica loana
Gabriel Radulescu
maxim marius catalin
andrei ionescu
Nasi Calentaru - PSD
Anghe1 Iordanescu
RAZVAN SOCOLOVICI
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1 x 1
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1 1 tx 1
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PUSCAS IONEL
Adrian Moraru
costin hazarian
Monica Davidescu

Ix I
1 x 1
1 x 1
1 x 1

11
It
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1.Amendament I la pct . 5 - initiator Primar General
A.Pentru 31/47 ( 66%)
B.impotriva lg/47 ( 21%)
C. Abjinere 4/47 ( 9%)

Niciun raspuns 2/47 ( 4%)

ABC

Bujduveanu Stelian
George Nicolaie
Roxana Cantea
Stefania Petre
Catalin Deaconescu
Ana Ciceala
Horia Tomescu
Muresan Manuela
Nicore1 Nicorescu
Sanda Hristudor
Sorin Purcarea
Florin Covaci
Podar Marian Vasile
Razvan Mitu
Gabriel Rau
Gram Anamaria
Dan Milea
Andrei Rigu
Melciu Florin
Stefan Stofor
Cosmin Smighelschi
Diana Mardarovici
Ionut Aruxandei
Luminita Serban
Honorius E . Circa
BADULESCU/PSD
Rares Hopinca
Elisabeta Lipa
Cristian Doicin
valeriu suhan
Gherghiceanu Florentina
Cristian Olteanu
Adrian Vigheciu
ENCIU MIHAELA
adrian florescu
Valentin Necula
Stoica Ioana
Gabriel Radulescu
maxim marius catalin
andrei ionescu
Nasi Calentaru - PSD
RAZVAN SOCOLOVICI
PUSCAS IONEL
Adrian Moraru
costin hazarian
Anghe1 Iordanescu
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1.Amendament 2 la pct . 5 - initiator Primar General
A.Pentru 31/48 ( 65%)
B.irnpotriva 13/48 ( 27%)
C . Ab+inere 2/48 ( 4%)

Niciun rispuns 2/48 ( 4%)

A B C

Bujduveanu Stelian
George Nicolaie
Roxana Cantea
Stefania Petre
Catalin Deaconescu
Ana Ciceala
Horia Tomescu
Muresan Manuela
Nicorel Nicorescu
Sanda Hristudor
Sorin Purcarea
Florin Covaci
Podar Marian Vasile
Razvan Mitu
Gabriel Rau
Gram Anamaria
Dan Milea
Andrei Rigu
Melciu Florin
Stefan Stofor
Cosmin Smighelschi
Diana Mardarovici
Ionut Aruxandei
Luminita Serban
Honorius E . Circa
BADULESCU/PSD
Rares Hopinca
Elisabeta Lipa
Cristian Doicin
valeriu suhan
Gherghiceanu Florentina
Cristian Olteanu
Adrian Vigheciu
ENCIU MIHAELA
adrian florescu
Valentin Necula
Stoica loana
Gabrie1 Radulescu
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maxim marius catalin
andrei ionescu
Nasi Calentaru - PSD
RAZVAN SOCOLOVICI
PUSCAS IONEL
Adrian Moraru
costin hazarian
Anghel Iordanescu
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Lixandru Florian
Daniela Raiciu
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1.Amenclament 3 la pct. 5 - initiator Primar Genera1
A ,Pentru 31/48 ( 65%)
B.impotriva 13/48 ( 27%)
C.Ablinere 2/48 ( 4%)

Niciun ras puns 2/48 ( 4%)

AB C

Bujduveanu Stelian
George Nicolaie
Roxana Cantea
Stefania Petre
Catalin Deaconescu
Ana Ciceala
Horia Tomescu
Muresan Manuela
Nicorel Nicorescu
Sanda Hristudor
Sorin Purcarea
Florin Covaci
Podar Marian Vasile
Razvan Mitu
Gabriel Rau
Gram Anamaria
Dan Milea
Andrei Rigu
Anghe1 Iordanescu
Melciu Florin
Stefan Stofor
Cosmin Smighelschi
Diana Mardarovici
lonut Aruxandei
Luminita Serban
Honorius E . Circa
BADULESCU/PSD
Rares Hopinca
Elisabeta Lipa
Cristian Doicin
valeriu suhan
Gherghiceanu Florentina
Cristian Olteanu
Adrian Vigheciu
ENCIU MIHAELA
adrian florescu
Valentin Necula
Stoica Ioana
Gabriel Radulescu
maxim marius catalin
andrei ionescu
Nasi Calentaru - PSD
RAZVAN SOCOLOVICI
PUSCAS IONEL
Adrian Moraru
costin hazarian
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Lixandru Florian
Daniela Raiciu
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1.Amendament 4 la pct. 5 - initiator Primar General
A.Pentru 3g/48 ( 63%)
B.impotriva 13/48 ( 27%)
C. Abjinere 3/48 ( 6%)

Niciun raspuns 2/48 ( 4%)

AB C

Bujduveanu Stelian
George Nicolaie
Roxana Cantea
Stefania Petre
Catalin Deaconescu
Ana Ciceala
Horia Tomescu
Muresan Manuela
Nicorel Nicorescu
Sanda Hristudor
Sorin Purcarea
Florin Covaci
Podar Marian Vasile
Razvan Mitu
Gabrie1 Rau
Gram Anamaria
Dan Milea
Andrei Rigu
Anghe1 Iordanescu
Melciu Florin
Stefan Stofor
Cosmin Smighelschi
Diana Mardarovici
Ionut Aruxandei
Luminita Serban
Honorius E . Circa
BADULESCU/ PSD
Rares Hopinca
Elisabeta Lipa
Cristian Doicin
valeriu suhan
Gherghiceanu Florentina
Cristian Olteanu
Adrian Vigheciu
ENCIU MIHAELA
adrian florescu
Valentin Necula
Stoica Ioana
Gabrie1 Radulescu
maxim marius catalin
andrei ionescu
Nasi Calentaru - PSD
RAZVAN SOCOLOVICI
PUSCAS IONEL
Adrian Moraru
costin hazarian
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Lixandru Florian
Daniela Raiciu
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1.Pct . 5 Proiect de hotarare privind constituirea asociatiei de dezvoltare
intercomunitara pentru gestionarea integrata a deseurilor municipale in
Municipiul Bucuresti.

A.Pentru 31/49 ( 63%)
B.impotriva 14/49 ( 29%)
C.AbTinere 1/49 ( 2%)

Niciun raspuns 3/49 ( 6%)

Bu jduveanu Stelian
George Nicolaie
Roxana Cantea
Stefania Petre
Catalin Deaconescu
Ana Ciceala
Horia Tomescu
Muresan Manuela
Nicorel Nicorescu
Sanda Hristudor
Sorin Purcarea
Florin Covaci
Podar Marian Vasile
Razvan Mitu
Gabrie1 Rau
Gram Anamaria
Dan Milea
Andrei Rigu
Anghel lordanescu
Melciu Florin
Stefan Stofor
Cosmin Smighelschi
Diana Mardarovici
Ionut Aruxandei
Luminita Serban
Honorius E . Circa
BADULESCU/PSD
Rares Hopinca
Elisabeta Lipa
Cristian Doicin
valeriu suhan
Gherghiceanu Florentina
Cristian Olteanu
Adrian Vigheciu
ENCIU MIHAELA
adrian florescu
Valentin Necula
Stoica loana
Gabrie1 Radulescu
maxim marius catalin
andrei ionescu
Nasi Calentaru - PSD
RAZVAN SOCOLOVICI
PUSCAS IONEL
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Adrian Moraru
costin hazarian
Lixandru Florian
Daniela Raiciu
ancuta cornanici

1 x 1 1
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